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Kadınların iş dünyasında yeterince yer almaması, sadece bir cinsiyete değil, topluma
haksızlık olarak değerlendirilirken, karar verici mekanizmalarda olmaları isteniyor

Tıpkı bir zamanların “Anadolu Ateşi” gibi, uluslararası ve ulusal düzeyde nefes
kesen gösterilere imza atan Üçetek Kültür Sanat, yeni sezonun startını verdi 

KEŞFETMENİN
dayanılmazlığı
BEYAZ yakalı yaşamlarında buldukları
her fırsatı seyahatle değerlendiren
Gökçen ve Umut Coşkun çifti seyahat
deneyimlerini ‘BizdeGeziyoruz’ isimli
blog ve sosyal medya hesaplarında
paylaşıyor. Coşkun çifti destinasyonları
keşfederek adım atmayı öneriyor. � 2’de

KADINLARIN işgücüne katılım oranı yılın ilk 
6 ayında arttı. Aile ve Sosyal Hizmetler
Bakanlığı, hazırladığı projelerle 2028'in sonuna
kadar kadınların işgücüne katılım oranını yüzde
40,1'e, kadın istihdam oranını da yüzde 36,2'ye
yükseltmeyi hedefliyor. Kadınların yeterince
temsil edilmediği bir iş dünyasının sadece
bugünün değil, yarının da potansiyelini
kaybettiğini vurgulayan İzmir iş dünyasının
kadınları farklı bakış açıları ve yaratıcı
çözümlerden mahrum bir dünya istemediklerini
belirtirken taleplerini  Ege Telgraf’a anlattı. 

İzmirli 
rahat

edecek

BÜYÜKŞEHİR Belediyesi’nin
9 Eylül İzmir'in işgalden
kurtuluşunun 100'üncü yılı
nedeniyle Gündoğdu
Meydanı'nda 60 kişilik
zeybek ekibiyle, İstanbul
Büyükşehir Belediyesi’nin
Cumhuriyet’in 100. yılı
etkinliklerinde İzmir'i
temsilen 10 kişi ile sahne
alan grup, amatör ruhla
başarı yolculuğuna devam
ediyor. � 8’de

AÇIK deniz balıkçılığının bütün ustaları bu
yıl yine, Türkiye’nin ve Avrupa’nın en
büyük turnuvalarından birisine imza attı.
61 teknenin katılımıyla rekor ilgi gören,
Tuna Masters serisinin ilk ayağını
oluşturan StafuPro Tuna Masters TEOS
2024’te bu kez dev balıklar kazandı. � 12’de

İSTİHDAM HEDEFİ % 36

GİFED Kurucu Başkanı Huriye Serter, “Bugün
istihdamın yüzde 67’sini erkekler oluşturuyor.
Kadınlara kalan kısım yüzde 33. Orada da ücret
eşitsizliğine uğruyorlar” derken, EGİKAD
Başkanı Şahika Aşkıner, “Ekonomik
olumsuzluklar cinsiyet farkı gözetmeksizin tüm
iş dünyasını etkiliyor. Kadın girişimciler
ekonominin acımasız çarkları arasında ayakta
kalmaya çalışıyor” dedi. İş insanı Nurgül Uçar
Aktuğ, “İş dünyasında kadın-erkek ayrımı
olamaz. Cinsiyet bir dezavantajı değil, zenginlik
kaynağıdır” ifadelerini kullandı. İZİKAD Başkanı
Özden Erten de, ekonomik krizlerde kadınların
yeni fırsatları değerlendirdiklerini söyledi. � 9’da

‘VARLIĞI ZENGİNLİK!’

İZMİR Büyükşehir Belediyesi, ana
arterlerde hem yaya ulaşımını
güvenli hale getirecek hem de
trafikteki bekleme süresini
azaltacak iki üst geçidi Karataş ve
Altındağ’da inşa ediyor. �  7’de

HALKINdaha konforlu ve modern
alanlarda vakit geçirebilmesini
amaçlayan Konak Belediyesi,
eskiyen ve kullanım ömrünü
tamamlayan parkları ihtiyaçlar
doğrultusunda yeniliyor. � 6’da

Konak
parkları 
parlıyor

BU ‘ANADOLU RUHU’

SON SÜNGERCİ
'Aksona Mehmet'

‘DENİZ ÇÖLLEŞİYOR’
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ilknursahin09@gmail.com

Mükemmeli 
istemek hakkında
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METİN AYDINOĞLU

Altınordu'nun Kurtuluş'u
Hilalspor'un Ünal Köksal'ı 
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aydinoglumetin@hotmail.com

Neden öfkeye
tutunuruz?
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melek.aykac1@saglik.gov.tr
MELEK AYKAÇ

“MAVİ KÖRFEZ 
İzmir’in hakkı”

Bir ömür boyu
MUTLULUKLAR…
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BUĞRA
TOKMAKOĞLU 

BİR yolculuk düşünün her anına
şahitlik ettiğiniz… İşte bu tablo tam da
bunun eseri! Ege Telgraf internet
editörümüz Kaan Ülkü ile muhabirimiz
Safanur Öztürk, ömürlerini birleştirdi.
Biz de bu güzel ailenin kurulmasına 
an be an şahitlik ettik. Çiftimize bir 
ömür mutluluklar diliyoruz…
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TEOS TURNUVASI
ödüllerle sonlandı

Başka canların
yanmaması için
GÜLAY Ceylaner, Selçuk-Aydın
karayolunda 24 Ocak 2023’te meydana
gelen kazada, kızı Beste Ceylaner’in
yaralanmasına ve arkadaşı Mustafa
Terzioğlu'nun hayatını kaybetmesine
neden olan TIR şoförünün cezasının
caydırıcı olması için mücadelesini
sürdürüyor. � 3’te

İzmir’de balık ölümleriyle gündeme
gelen Körfez kirliliği konusunda Saadet
Partisi de görüşlerini açıkladı. İl Başkanı
Mustafa Erduran, “Acilen derelerin
altındaki betonların kırılıp ıslah edilmesi,
körfeze akıtılan kirli suyun ve atıkların
derhal kesilmesi gerekiyor” dedi. � 4’te
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15 EYLÜL Alaçatı’nın
Kurtuluşu’nun 102. yıl

dönümü dolayısıyla
Çeşme Kaymakamı
Mehmet Maraşlı ve

Belediye Başkanı Lal
Denizli’nin katıldığı

tören düzenlendi. � 5’te
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10Hastalık değil, 
doğal bir süreç 

BODRUM’DA, 'Aksona Mehmet' olarak
tanınan bölgenin son süngercisi Mehmet
Baş (74), hem süngerciliği turistlere
aktarıyor hem de denizin altındaki
değişimi gözlemliyor. Baş, "Denizlerin
altı şu anda çölleşiyor. Süngerler öldü,
pinalar yok, istiridye bitti” diyor. � 5’te

CHPİzmir Milletvekili Sevda Erdan Kılıç, yeni eğitim
öğretim döneminin başlamasıyla öğrenci ve velilerin
şikayetlerine tercüman oldu. Kıyaslama yapan 
Kılıç, “Dışişleri 4 milyon 95 bin lira araba lastiğine,
Diyanet 6 milyon lira tuvalete harcıyor ama
okullarımızda, güvenlik yok, sabun yok, tuvalet
kağıdı yok! Yemek yok, sağlıklı içme suyu yok! Yeterli
personel yok. Ama velilere yük var” dedi.  � 4’te
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Huriye Serter Şahika Aşkıner Nurgül Uçar Aktuğ Özden Erten
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İzmir’in
Urla
ilçesinde yaşayan Gökçen ve Umut

Coşkun çifti 2017 yılından bu yana
yurt içi ve yurt dışı seyahat
deneyimlerini ‘BizdeGeziyoruz’ adlı
sosyal medya hesaplarından paylaşıyor. 

Dijital dünyada yaptıkları paylaşımlarıyla
kısa sürede kendilerinden bahsettirmeyi
başaran çift Bizdegeziyoruz.com adresindeki
blogları, YouTube, Instagram ve Facebook’taki
sayfaları ile seyahat konusunda güncel, nitelikli
ve işe yarayan içerikleri ile onlarca insanın
hayatına dokunuyor.

Gökçen ve Umut Coşkun çifti
‘Bizdegeziyoruz’ yolculuklarını Ege Telgraf
okurlarıyla paylaştı.

Gökçen ve Umut kimdir? Seyahat hayatınızın
tam olarak neresinde?

Gökçen hem doktora öğrencisi hem de
öğretim görevlisi olarak çalışıyor. Her fırsatta
yurt dışı eğitimi ile hem kariyerini taçlandırmış
hem de yeni kültürlerle tanışma tutkusu olan
bir seyahat sever. Umut ise gıda mühendisi. 10
seneyi aşkın süredir özel sektörde çalışıyor.
MBA (Master of Business Administration)
yaparak kendini farklı alanlarda da geliştirmiş. 

Seyahat kavramı bizimle oldukça
özdeşleşen bir kavram ve hayatımızda en çok

kullandığımız kelimelerden birisi. Tam
anlamıyla seyahat aşığı bir çiftiz aslında.
Seyahat etmek ve yolda olmak tam bize göre.
Varmak istediğimiz yerden ziyade devamlı yolda
olmayı çok seviyoruz. Bavulumuz devamlı
koridorda açık olarak durur mesela.  

Bizdegeziyoruz'un doğuş hikayesini
anlatabilir misiniz?

Aslında, birbirimizi tanımadan önce de
sürekli gezen, yeni yerler keşfetmeyi seven
kişilerdik. Hatta tanıştıktan hemen sonra bile,
birimiz Portekiz’e, diğerimiz İtalya’ya seyahat
ettik. Fark ettik ki, sadece bireysel olarak değil,
birlikte seyahat etmek de bize büyük bir keyif

veriyor. 2017 yılında, evlenmemize birkaç ay
kala, gezilerimizi sadece anılarda bırakmak

yerine bir Instagram hesabında
biriktirmenin güzel olacağını

düşündük. Daha önce blog yazmış ve
çeşitli platformlar için içerik
üretmiş olsak da ‘Bizdegeziyoruz’

ile amacımız anılarımızı sadece
kendimize değil, aynı zamanda

başkalarına da aktarmaktı. 
Seyahatlerimizi bir nevi dijital

bir günlük gibi paylaşmak, bizim için
keyifli bir macera haline geldi.
Başlangıçta sadece bize ait anılar

biriktirmek için yola çıktık ama zamanla
bu hikayeleri başkalarıyla paylaşmanın da

ayrı bir zevk olduğunu keşfettik.
Blog, YouTube, Instagram gibi birbirinden

farklı mecralarda içerik üretiyorsunuz? Bu
kadar farklı alanlarda içerik üretme deneyimini
anlatabilir misiniz? Zorlukları neler, nelere
dikkat ediyorsunuz?

Bizdegeziyoruz Instagram’da doğdu. Bu
yüzden Instagram, bizim için en fazla içerik
ürettiğimiz ve en çok vakit geçirdiğimiz
platform. Takipçilerimiz bilir, paylaşımlarımızı
sadece görsellikte bırakmamaya, her postun
altını olabildiğince dolu rehber içeriklerle
desteklemeye çalışıyoruz. 

Çoğu zaman karakter sınırı bizi zorluyor!
İşte tam bu yüzden, zamanla yazma isteğimizi
daha özgürce ifade edebileceğimiz bir alan
arayışına girdik. Aslında blog fikri hep
aklımızdaydı. Yurt içinden ve dışından takip
ettiğimiz başarılı içerik üreticilerinden
öğrendiklerimiz de bizi bu yolda cesaretlendirdi. 

Blog yazmak, web sitesi kurmak gerçekten
farklı bir seviyede içerik üretimi gerektiriyor.
Rehber içerikler oluşturarak hem daha detaylı
bilgiler verebiliyoruz hem de okuyuculara daha
kalıcı rehberler sunabiliyoruz.
Bizdegeziyoruz.com’u tam da bu amaçla hayata
geçirdik. Kendi imkanlarımızla, deneye yanıla ve
online eğitimlerle gelişerek oluşturduğumuz bir
platform oldu. Tek başımıza bu başarıyı elde

etmek bize büyük bir özgüven kattı. 
YouTube tarafında ise yeni sayılırız.

YouTube’da içerik üretmemiz için o kadar çok
kişiden öneri aldık ki aslında geç de olsa bu
kalana girdik diyebiliriz. 2024 yazı itibariyle
YouTube için de olabildiğince fazla çekimler
yapmaya çalışıyoruz ve şimdilik çok güzel
gidiyor. 

Üç platform için de içerik üretmek
gerçekten çok büyük bir sorumluluk ve ciddi bir
çalışma düzeni gerektiriyor. Bizim en büyük
avantajımız iki kişi olmamız. Birimiz makale
yazarken diğerimiz kurgu yapıyor. İş
bölümlerimiz yıllar içinde kendiliğinden gelişti.
İki kişilik bir takım olduk diyebiliriz. 

Bizdegeziyoruz insanlara neleri vaat ediyor?
Sizi farklı kılan özellikler nelerdir?

Bizdegeziyoruz ile herkesin kendinden bir
şeyler bulabileceği, samimi bir platform olmayı
hedefliyoruz. Amacımız, seyahat severlere
objektif ve rehber niteliğinde içerikler sunarak
seyahat planlamalarını kolaylaştırmak ve ilham
olmak. 

Her paylaşımımızı kendi deneyimlerimizle
zenginleştiriyor, gezdiğimiz yerlerin ruhunu ve
kültürünü aktarmaya özen gösteriyoruz. Bizi
farklı kılan, sadece turistik noktaları değil,
keşfedilmemiş, gizli kalmış ve lokal güzellikleri
de paylaşmamız. 

Pratik ve hap bilgilerle yolculukları daha
keyifli hale getiriyoruz. Samimi bir dille, kişisel
dokunuşlarımızla takipçilerimizle güçlü bir bağ
kurmayı önemsiyoruz.

Ülkemizde seyahat etmeye ilişkin bazı
önyargılar mevcut. Buna rağmen her yıl yurt içi
ve yurt dışında seyahat edenlerin sayısı artıyor.
Özellikle yurt dışına seyahat konusunda ise bazı

önyargılar mevcut. Seyahat etmek isteyen
ancak bir türlü harekete geçemeyenlere ne
önerirsiniz?

En büyük tavsiyemiz, hiç beklemeden
harekete geçmeleri! İkimiz de çocukken ilk yurt
dışı deneyimlerimizi tek başımıza yaşadık ve
aynı endişeleri taşıdık. Dil bilmemek, kültürel
farklılıklar gibi konular ilk başta gözünüzü
korkutabilir ama yola çıktıktan sonra bu
kaygılar hızla geride kalıyor. 

Aslında hayatın içine karıştığınızda, o
yabancılık duygusu yerini keşfetmenin
heyecanına bırakıyor. Kısıtlı dil bilgisi ile dünyayı
gezen tanıdıklarımız var ve özellikle bu teknoloji
çağında bu hiç de imkânsız değil! Eğer yurt
dışına ilk defa çıkıyorsanız sizlere önerimiz

yakın ve rahat bir destinasyon olan Yunan
Adaları’ndan başlamanız olacaktır. 

Yurt dışında en sevdiğiniz seyahat
destinasyonunuzu, nedenleriyle birlikte
öğrenebilir miyiz?

İkimizin de yurt dışındaki favorisi kesinlikle
Portekiz! Orada uzun bir süre kaldık ve her anı
unutulmazdı. Yemek kültürü tam bize göreydi.
Deniz ürünleriyle hazırlanan yerel lezzetlere
bayıldık. Özellikle Pasteis de Nata'yı da
unutmamak lazım, her seferinde bizi büyüledi. 

Yemeklerin dışında, Portekiz’in havası
seyahate çok müsait. Ara sokaklarda
kaybolmak ve şehri keşfetmek o kadar keyifliydi
ki günlük ortalama 25 bin adımın altına inmedik.
Okyanus kıyısında yaptığımız yürüyüşler, yerel
halkla kurduğumuz samimi sohbetler
seyahatimizi daha da özel kıldı. Gaia’da Douro
Nehri üzerinde Porto manzarası eşliğinde gün
batımını izlemek ise kesinlikle hayatımızın en
güzel anılarından biri oldu.

Son olarak söylemek istedikleriniz nelerdir?
Röportajın bir fırsat olduğunu düşünerek,

bizi ilk günden beri destekleyen, geliştiren,
yönlendiren tüm takipçilerimize, dostlarımıza
ve ailemize teşekkür etmek isteriz. Başlangıçta
sadece iki kişilik bir ekiptik ama bugün on
binlerce kişilik kocaman bir aile olduk. 

Bizim için iletişim her zaman çok önemliydi
ve bundan sonra da takipçilerimizle bu bağı
güçlendirmeye devam edeceğiz. Yeni yerler
keşfetmek, farklı kültürleri ve tatları
deneyimlemek hayatımızın vazgeçilmezi oldu. 

Yolda olmak, deneyimlemek bizim için bir
varış noktasından çok daha değerli. Bu yüzden
mümkün olduğu kadar ilham verici seyahatler
yaparak, deneyimlerimizi paylaşarak ailemizi
daha da büyütmeyi istiyoruz.

ÖZELÖZEL
HABERHABER
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A. BUĞRA
TOKMAKOĞLU

Beyaz
yakalı yaşamlarındabuldukları her fırsatı seyahatledeğerlendiren Gökçen ve Umut Coşkunçifti seyahat deneyimlerini ‘BizdeGeziyoruz’isimli blog ve sosyal medya hesaplarındapaylaşıyor. Coşkun çifti seyahat konusundaön yargılı olanlara ve harekete geçmeyekorkanları yakın destinasyonlarıkeşfederek adım atmayı

öneriyor
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Muğla Büyükşehir
Belediyesi 19 Eylül Gaziler
Günü’nde yaşayan
kahramanlar gaziler için
Türkan Saylan Çağdaş Yaşam
Merkezi’nde “Gaziler Paneli”
düzenliyor. Muğla Büyükşehir
Belediyesi 19 Eylül Gaziler
Günü kapsamında önemli bir
etkinliğe ev sahipliği yapacak.
Türkiye Cumhuriyeti’nin
kurucusu Başkomutan Gazi
Mustafa Kemal Atatürk’e
“Mareşal” ve “Gazilik” unvanı
verilmesinin 103.yılında
Büyükşehir Belediyesi uzman
isimlerle Türkan Saylan

Çağdaş Yaşam Merkezinde
“Gaziler Paneli”
gerçekleştirecek. 

Muğla Büyükşehir
Belediyesi’nin 19 Eylül
Perşembe günü Türkan
Saylan Çağdaş Yaşam
Merkezinde düzenleyeceği
panelde Muğla Sıtkı Koçman
Üniversitesi (MSKÜ) Edebiyat
Fakültesi’nden Prof. Dr.
Mehmet Naci Önal, MSKÜ
Eğitim Fakültesinden Prof.
Dr. Ayten Kiriş Avaroğulları,
MSKÜ Atatürk İlkeleri ve
İnkılap Tarihi Bölümü’nden
Öğretim Görevlisi Osman

Köse, emekli tarih öğretmeni
ve araştırmacı Yılmaz Bozkurt
ile panelist olarak katılacak. 

TEKNE TURU
Muğla Büyükşehir

Belediyesi gaziler ve şehit
yakınları için Akyaka’da tekne
turu düzenledi. Aileler
Büyükşehir’in düzenlediği
tekne turunda bir araya geldi.
Muğla Büyükşehir Belediyesi
yaşayan kahraman gaziler
için daha önce de Kıbrıs ve
Çanakkale gezileri
düzenlemişti. 
(Haber Merkezi)
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2 İŞ YERİNİ
KURŞUNLADI

KAÇAMADI

Selçuk-Aydın karayolunda 24
Ocak 2023’te iki ailenin hayatı elim
bir trafik kazasıyla alt üst oldu. Tıp
fakültesi öğrencisi Beste
Ceylaner’in kullandığı ve Mustafa
Terzioğlu ile Barkın Ece’nin de
içinde olduğu araca karşı şeritten
refüjü atlayarak geçen ve hızla
çarpan TIR’ın neden olduğu
kazada Terzioğlu hayatını kaybetti.
Beste Ceylaner’in ölümden
döndüğü kaza sonrası vücudunda
birçok kırık, karaciğer ve böbrek
hasarı oluştu. Ceylaner, aylarca
gördüğü fizik tedaviyle hayata
bağlanmaya çalıştı. Kazanın peşini
bırakmayan anne Gülay Ceylaner
araca çarpan TIR şoförünün daha
önce 2 kişinin daha ölümüne sebep
olduğunu öğrenerek bir başka şok
yaşadı. Yargıya taşınan kazada
‘bilinçli taksir’ suçuyla yargılanan

TIR şoförü için 6 yıl 8 ay hapis
cezası ve 3 yıl ehliyetinin
alınmasına karar verildi. Ancak
karar istinafa gittiği için cezalar
uygulanmıyor. Anne Ceylaner, kızı
ve Mustafa Terzioğlu gibi başka
canların da yanmaması için
mücadelesini sürdürüyor. 

“İLK KEZ YAPMIYOR”
17 Eylül’de İzmir Adliyesi’nde

görülecek duruşmayla ilgili son
durumu aktaran Gülay Ceylaner,
“23 yaşındaki bir genç artık hayatta
değil. Kararların buna göre
verilmesi gerekiyor. TIR şoförü
daha önceki kazalarında
önce 30 kişilik işçi
servisine çarpmış
ve bir kişi hayatını
kaybetmişti. Daha
sonra da başka bir
araca çarpmış o
kişi de hayatını
kaybetti. Bizim
yaşadığımız kaza
sonrası kendisi altı
ay cezaevinde kaldı
daha sonra
çıkartıldı. Artık
karar duruşması

yapılacak. Bu duruşmada hem biz
hem karşı taraf istinafa gittiği için
ceza azaltılabilir de artırılabilir de”
ifadelerini kullandı.

“CAYDIRICI OLMALI”
“Daha fazla can gitmesin diye

mücadeleye devam ediyoruz” diyen
Ceylaner, “Kaza gerçekleştiği
sırada görgü şahidi TIR’ın hızının
90-100 arasında olduğunu
söylerken şoför 70 ile gittiğini
söylüyor ve takometre öyle
gösteriyor. Ancak bunun mümkün
olmadığını biz gösterdik.
Takometre ile kandırıyorlar.
Bunun doğru bir şekilde
denetlenmesi lazım. Takometre ile
oynamayı alışkanlık haline
getirmişler. Cezaların bu noktada

caydırıcı olması gerekiyor ki

insanlar bunu yapmaya cesaret
edemesinler. Biz zor günlerden
geçtik. Bir genç hayatta değil.
Umuyoruz ki bu konuda
adalet yerini bulacak”
diye konuştu.

Denizli'de 4 katlı bir
apartmanın giriş katında yangın
çıktı. İçeride mahsur kalan
aralarında çocukların da
bulunduğu vatandaşlar itfaiye
ekipleri tarafından merdivenli
araçla kurtarıldı.

Yangın, Denizli'nin
Merkezefendi ilçesi Akkonak
Mahallesi'nde 4 katlı bir binanın
giriş katında meydana geldi.
Edinilen bilgilere göre, çıkış
nedeni henüz bilinmeyen
yangının dumanlarını gören
daire sakinleri kendisini dışarıyı
atıp, yangını itfaiye, polis, sağlık
ekiplerine haber verdi. İhbar
üzerine olay yerine Denizli

Büyükşehir Belediyesi Kayalık
ve Bahçelievler itfaiye ekipleri
sevk edildi. Dumandan dolayı
üst katlarda mahsur kalan
vatandaşlar itfaiye ekipleri
tarafından merdivenli araçlar
kurtarıldı.

İtfaiye ekipleri dumandan
etkilenen çocukları ve
vatandaşları kurtardıktan sonra
sağlık ekiplerine teslim etti.
Sağlık ekipleri olay yerinde
müdahale ederken
vatandaşların iyi olduğu
öğrenildi. Ekiplerin yoğun
çabası sonucunda yangın kontrol
altına alındı. Yangın ile ilgili
soruşturma başlatıldı. (İHA)
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Karabağlar’da iş yerlerini 4 gün arayla
kurşunlayan A.K tutuklanarak
cezaevine gönderildi. Edinilen bilgiye
göre A.K. isimli şüpheli, medikal
dükkanı ve eczaneyi kurşunladı. Olayın
ardından yapılan çalışmalar sonucu
Y.K. ve Ö.M. isimli şüphelilerin ise
A.K.’ye yardım ettiği tespit edildi.
Olayla ilgili Asayiş Şube Müdürlüğü
Gasp Büro ve SAM Büro Amirliği
çalışma başlattı. Yürütülen çalışmalar
sonucunda ekipler, A.K., Y.K. ve Ö.M.
isimli şüphelileri kıskıvrak yakaladı.
Öte yandan, şüpheli A.K.’nin olay
esnasında kullanmış olduğu ruhsatsız
tabanca Buca’daki iş yerinde ele
geçirildi. (İHA)

Jandarmadan 
trafik eğitimi
Aydın'da jandarma ekipleri 'Trafik
Dedektifleri' projesi kapsamında
okullarda eğitim gören öğrencileri trafik
kuralları hakkında bilgilendirerek
eğitim verdi. Aydın İl Jandarma
Komutanlığı Trafik Timleri tarafından
Aydın ili genelinde eğitim ve öğretimin
başlaması ile birlikte okula başlayan
öğrencilere 'Trafik Dedektifleri Projesi'
kapsamında eğitimler verildi. Ekipler
öğrencileri; genel trafik kuralları,
emniyet kemeri kullanımı, yayaların
uyması gereken kurallar, okul servisi
araçlarında güvenli yolculuk ve
çocukların uyması gereken kurallar
konusunda bilgilendirdi. Eğitim sonunda
öğrencilerden gelen soruları yanıtlayan
jandarma ekipleri öğrencilere eğitim
hayatlarında başarılar diledi. (İHA)

BODRUM'DA 102
mülteci yakalandı
Aydın'da jandarma ekipleri 'Trafik
Dedektifleri' projesi kapsamında
okullarda eğitim gören öğrencileri trafik
kuralları hakkında bilgilendirerek
eğitim verdi. Aydın İl Jandarma
Komutanlığı Trafik Timleri tarafından
Aydın ili genelinde eğitim ve öğretimin
başlaması ile birlikte okula başlayan
öğrencilere 'Trafik Dedektifleri Projesi'
kapsamında eğitimler verildi. Ekipler
öğrencileri; genel trafik kuralları,
emniyet kemeri kullanımı, yayaların
uyması gereken kurallar, okul servisi
araçlarında güvenli yolculuk ve
çocukların uyması gereken kurallar
konusunda bilgilendirdi. Eğitim sonunda
öğrencilerden gelen soruları yanıtlayan
jandarma ekipleri öğrencilere eğitim
hayatlarında başarılar diledi. (İHA)

YANAN BİNADA MAHSUR 
kalanları itfaiye kurtardı
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Gülay Ceylaner, kızı Beste Ceylaner’in yaralanmasına
ve arkadaşı Mustafa Terzioğlu'nun hayatını
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kaybetmesine neden olan TIR şoförünün cezasının
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MEMDUH GÜNEY

Mustafa
Terzioğlu

Beste
Ceylaner
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Zafer Partisi Genel Başkanı Prof. Dr.
Ümit Özdağ, partisinin Kocaeli
kongresinde, ekonomik kriz üzerinden
iktidarı eleştirdi. “Ülkemizin ağır bir
ekonomik krizden geçtiğini her gün
yaşıyoruz. Dar gelirli ve sabit gelirli
vatandaşlarımızın milli gelirden aldığı
pay son beş yılda azaldı ve azalmaya
devam ediyor” diyen Özdağ, “85
yaşında bir nine sokakta kağıt mendil
satarak evine ekmek götürmenin
mücadelesini veriyor. 65 yaşında evde
çalışamayacak derecede ağır hasta olan
kızına bakmak için çalışan bir anne keza
bir evde yaptığı temizlikten diğer evde
yaptığı temizliğe koşarak gidiyor ve
ancak öğle evine ekmek götürüyor. 16
milyon insan emekli, dul ve yetim 8 bin
lirayla 12 bin 500 lira arasında aldıkları
maaşla geçinmeye çalışıyorlar. Dünyada
gıda enflasyonunda yüzde 60'la birinci
sıradayız. Yani her gün pazardan,
çarşıdan aldığımız gıda maddelerinin
fiyatları artıyor. Savaştaki Rusya'da,
savaştaki Ukrayna'da bile gıda fiyatları
bu kadar artmazken Türkiye'de insanlar
satın alamadıkları için pazarların
kapanmasından sonra atılan sebzeyi,
meyveyi toplamak zorunda kalıyor”
ifadelerini kullandı. (Haber Merkezi)

CHP İzmir Milletvekili
Sevda Erdan Kılıç, yeni
eğitim öğretim döneminin
başlamasıyla birlikte
öğrenci ve velilerin
şikayetlerine tercüman
oldu. 

Okullarda güvenlik ve
temizlik başta olmak üzere
hizmet alımı noktasında
büyük eksiklikler
yaşandığını belirten Kılıç,
kıyaslama yaparak,
“Dışişleri Bakanlığı 4
milyon 95 bin lira araba
lastiğine, Diyanet İşleri
Başkanlığı 6 milyon lira tuvalete harcıyor ama
okullarımızda, güvenlik yok, sabun yok, tuvalet
kağıdı yok! Yemek yok, sağlıklı içme suyu yok!
Yeterli personel yok. Ama velilere yük var!
Sizin itibarınız bizim geleceğimizi karartıyor!
Sorumluluk okul idarecilerinin üzerine yıkılmış;
hijyen malzemesi, A4 kağıdı, hatta 'bağış' adı
altında kayıt ücreti toplanıyor! Çocuklarımızın
temel ihtiyaçlarını bile karşılamaktan aciz
MEB’in aldığı devasa bütçe nereye gidiyor?
Tarikatlar ve cemaatlerle yapılan protokollere

mi?” diye sordu.
Yaşananlar konusunda velilere da seslenen

Sevda Erdan Kılıç, “İşini şimdilik gören,
çocuğunu ‘bağış’ adı altında verdiği ücretle
görece iyi bir okula kayıt ettirdiğini zanneden
velilere sesleniyorum; bu çarpık düzene karşı
sesinizi çıkarın. Eğitim, parayla ölçülebilecek bir

kavram değildir. Ekonomiler çöker doğru
yönetimle birkaç senede düzelir. İşsizler iş
bulur. Ancak eğitim doğru planlanmazsa
nesilleri yok eder. Ve biz bir nesli kaybetmek
üzereyiz. Çocuklarımızın geleceğini yok sayan
bu anlayışla mücadele edeceğiz” ifadelerini
kullandı. (Haber Merkezi)

İzmir’de balık ölümleriyle bir
kez daha gündeme gelen ve
halen devam eden Körfez’in
kirliliği konusunda Saadet Partisi
de görüşlerini açıkladı. İl
Başkanı Mustafa Erduran,
“Acilen derelerin altındaki
betonların kırılıp ıslah edilmesi,
körfeze akıtılan kirli suyun ve
atıkların derhal kesilmesi
gerekiyor” dedi.

Saadet Partisi (SP) İl Başkanı
Mustafa Erduran; son günlerde
İzmir Körfezi'nde görülen ölü
balıklar ve yayılan kötü koku
dolayısıyla; Konak Vapur

İskelesi'nde bir basın açıklaması
gerçekleştirdi. Açıklamayı
beraberindeki partililerin
huzurunda okuyan Erduran,
“Körfezin ve şehir içindeki
logarların pis kokusunu
gidermek için acilen derelerin
altındaki betonların kırılıp ıslah
edilmesi, körfeze akıtılan kirli
suyun ve atıkların derhal
kesilmesi gerekiyor. Bu konuda
İzmir Büyükşehir Belediyesi ve
Çevre Bakanlığı işbirliği ile ortak
çalışma yapılarak İzmir’imizin
mavi körfezine kavuşup yeniden
Ege’nin incisi durumuna

getirilmesi İzmir’imizin ve
İzmirlilerin en büyük hakkıdır”
diye konuştu. 

Geçtiğimiz günlerde İzmir
Büyükşehir Belediye Başkanı Dr.
Cemil Tugay’ın AK Parti İl
Başkanı Bilal Saygılı ile birlikte
Ankara’ya giderek Çevre Bakanı
Murat Kurum ile bir araya
gelmesinin sevindirici bir gelişme
olduğunu hatırlatan Erduran,
gereken tüm tedbirlerin
hükümet ve yerel yönetimler
tarafından vakit geçirilmeden
alınmasını istediklerine vurgu
yaptı. (Haber Merkezi)

“Körfez konusunda
iş birliği sevindirici”
Saadet Partisi İl Başkanı Mustafa Erduran, İzmir Körfezi’nin
temizlenmesi için çalışmaların bir an önce başlatılmasını istedi
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Kültür ve Turizm Bakanı Mehmet
Nuri Ersoy, Ege Turizm Merkezi
Projesi'nin (Çeşme Turizm Projesi)
dönemin İzmir Büyükşehir
Belediye Başkanı Tunç Soyer
tarafından sabote edildiğini söyledi.
GastroAntep Kültür Yolu Festivali
kapsamında Sabah’a konuşan
Ersoy, “Bugün Çeşme'de sorun ne
biliyor musunuz? Tek tip turizme
ve Türk pazarına endeksli olması.
Okullar kapanınca 15 Haziran'da
sezon başlıyor, Ağustos'un son
haftası herkes çekiliyor. Göreve
geldiğimde ilk getirdiğim proje Ege
Turizm Merkezleri idi. Çeşme ve
Didim Etabı vardı. "Lütfen

siyasileştirmeyin" dedim. Projeler
siyasileştiriliyor. Peki, ne oluyor?
Mahkemeler açılıyor. Bir sürü
propaganda yapılıyor. Bilirkişi
olumsuz rapor yazıyor. O proje
belediyeye de yöre halkına da yük
getirmiyordu. Arazinin 98'i
kamunundu. Kapalı kapılar
arkasında farklı konuşuldu, dışarı
çıkınca siyasallaştırıldı. O zamanın
İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı
resmen sabote etti. Ama destek
olsalardı o proje şimdi hayata
geçmişti” ifadelerini kullandı.
Çeşme Turizm Projesi, Urla
ilçesine bağlı Zeytineli köyünden
Çeşme ilçesine bağlı Alaçatı ve

Ildır'a uzanan 120 milyon
metrekarelik alanı içine alıyor.
Projenin esasını, Çeşme
Yarımadası'nın yüzde 55'inin
imarını değiştirecek imar plan
değişiklikleri oluşturuyor. Proje 13
Ekim 2019'da Cumhurbaşkanlığı
kararıyla ilân edilmişti. Karar
doğrultusunda Çeşme ve Urla'daki
bazı özel mülk parsellerinde acele
kamulaştırma kararı alınmıştı.
2023 yılının Kasım ayında da
yaklaşık beş bin hektarlık arazi için
verilen 'tarım dışı amaçla
kullanıma uygundur' izni ise
mahkeme tarafından iptal
edilmişti. (Haber Merkezi)
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Özel, Mardin’de 
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CHP Genel Başkanı Özgür Özel,
Mardin’de eski CHP İl Başkanı Mehmet
Kılıçaslan’ın oğlunun nikah şahidi oldu.
"Bu salondaki partimize, şahsıma ve
milletvekillerimize gösterilen ilgiden
görüyorum ki artık Mardinliler sadece
bize selam değil oy da verecekler"
diyen Özel, “Değerli gençlerimiz el ele
tutuştular. Bir köprü kuruldu iki aile
arasında. Hiç kötü günleri olmasın ve
hep güzel günlerinin olmasını
diliyorum. İkisinin istediği zaman
istediği kadar evlatları olsun. Hiç şüphe
yok o evlatlar ülkemize, partimize de
Gazi Mustafa Kemal Atatürk’e yakışır
evlatlar olacaktır. Ben bu aile cüzdanını
Nurhan kardeşime teslim ediyorum.
Allah mesut etsin” dedi. (İHA)

CHP Dikili
Meclis Üyesi
Ata Uysal,
gece
saatlerinde
geçirdiği trafik kazasında hayatını
kaybetti. 22 yaşındaki genç meclis
üyesinin ölümü, ailesi ve partisini yasa
boğdu. Kaza, gece saat 02.00
sıralarında Dikili-Çandarlı Yolu
üzerinde meydana geldi. Edinilen
bilgiye göre, motosikletiyle seyir
halinde olan Cumhuriyet Halk Partisi
(CHP) Dikili Meclis Üyesi Ata Uysal
(22), direksiyon hakimiyetini
kaybederek araçla birlikte sürüklendi.
Olay yerine sağlık ve jandarma
ekipleri tarafından ambulansla
Bergama Devlet Hastanesine
kaldırılan Uysal, tüm müdahalelere
rağmen kurtarılamadı. (İHA)

Ulaştırma ve Altyapı Bakanı Abdulkadir
Uraloğlu, kişisel verilerin çalındığı
iddialarına ilişkin, "Buradan
söylüyorum, geçmişte olup da
konuşulmuş, kendi içinde tartışılmış
konuyu yıllar sonra gündeme getirip,
güncel bir konuymuş gibi sunulması
asla doğru değildir." dedi. Uraloğlu,
şunları kaydetti: "Çok net söylüyorum,
kimse ortalığı bulandırmasın.
Söylenilen bir sözü cımbızla çekip,
sanki 'Türkiye'de insanların
güvenliğiyle ve verileriyle ilgili çalınmış
güncel şeyler vardır' diye kimse haber
yapmasın, şu anda öyle bir gündem
yoktur. Bu şekilde cımbızla çekilip
arkasına ve önüne yorum ekleyerek,
yapılan hiçbir haberin bizim 
nezdimizde kıymeti yoktur." (AA)
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“MEB’in dev bütçesi
nerelere gidiyor?”
CHP İzmir Milletvekili Sevda Erdan Kılıç, okullarda yemek, güvenlik ve hijyen
maddesi olmadığını, velilerden hala kayıt parası istendiğini ileri sürdü
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Son süngerci: Sünger öldü
pinalar, istridyeler yok oldu

'Aksona Mehmet' olarak
tanınan Mehmet Baş, 1950
yılında Muğla'nın Bodrum
ilçesinde doğdu. Henüz 15
yaşındayken süngercilik
yapmaya başlayan Baş, denize
olan tutkusu sayesinde 22 yıl
boyunca dünyanın çok sayıda
noktasında dalış yapıp, sünger
avladı. Bölgenin son süngercisi
olduğu belirtilen Baş, 1987
yılında ise süngerlerde gelişen
bir hastalık nedeniyle kendisine
ait teknesiyle başta dalış turizmi
olmak üzere mavi yolculuk
turları yapmaya başladı. Yaklaşık
60 yıldır denizden kopamadığını
ve deniz altında inceleme yapmayı
sürdürdüğünü dile getiren Aksona Mehmet,
Ege ve Akdeniz çanağında turistlere dalış
yaptırarak süngerciliği yaşatmaya çalıştığını
belirtti. Baş, bir süre önce Muğla Gökova
açıklarında yaptığı dalışta süngerlerdeki
hastalığın devam ettiğini tespit edip, sosyal
medyada da paylaştı. Yaptığı dalışlarla
denizcilik kültürünü gelecek nesillere aktarmak
istediğini söyleyen Baş, "Çocukluğum deniz
kıyılarında geçince hep derin maviliklerin
gizemini merak ettim. 13 yaşında çok kıymetli
bir büyüğümün maskesiyle daldım. O gün
denizin altını gördükten sonra derin
mavinin gizemi beni hep kendine
çekti. Ondan sonra hep derin
maviliklerin hayaliyle yaşadım"
ifadelerini kullandı.

‘SÜNGER AVCILARI'
Türkiye denizciliğine çok

sayıda kaptan yetiştirdiğini belirten
Baş, "1981 yılında 6 metre
uzunluğunda bir tekne aldım.
Teknemin adını 'Aksona'
koydum. 'Aksona' kelimesi
süngerciler için hayati
öneme sahip.
Yüzyıllardır
süngercilik dilinde
kullanılan aşağı
dalmak için kana
karışan azotu atmak
için dinlenme
yerlerine süngerciler
'Aksona' derdi. Ondan
sonra da benim adım
'Aksona Mehmet' olarak

kaldı. Sıfırdan onlarca adam
yetiştirdim. Sünger avcılarından
çok iyi kaptan olur, ülkemin
denizciliğine çok insan
yetiştirdim. Derin mavinin isim

kahramanları sünger
avcılarıdır. Usta-çırak
öğretisiyle gelen muhteşem

bir deniz kültürüdür.
Bodrum denizciliğinin

temelinde, Bodrum Kalesi'ndeki
dünyaca ünlü su altı

deniz müzesinde,
derin mavinin
isimsiz
kahramanları olan
sünger avcıları

vardır. İyi ki o
kültürle
yetiştim, her zaman
'Öğretmenim deniz' derim"
diye konuştu.

İklim değişikliğinden
kaynaklı denizdeki

canlıların öldüğünü söyleyen
Baş, "Denizin altında iklim

değişikliğinden kaynaklı

değişimler
meydana geldi.
Denizlerin altı şu
anda çölleşiyor.
Süngerler öldü,
pinalar yok,
istiridye yok.
Denizin altı
fakirleşti ve yok
oldu. Bu durumu
izliyorum, içim
sızlıyor ve
paramparça
oluyor.
Süngerlerin
kurtarılması
mümkün değil.
Geçtiğimiz
günlerde

Gökova'da dalış yaptım. 35-40 metreye kadar
olan dalış mesafesinde su sıcaklığı 26, 60 metre
dalışta su sıcaklığı ise 18 derecelerde
seyrediyor. Turistlere göstermek için hasta bir
sünger çıkardım. Umarım bu durum ileride
düzelir. Dalış turizmi yapıyorum, denizin
altında olanları gözlemliyorum ve paramı böyle
kazanıyorum" diye konuştu. (DHA)

Çiğli Belediyesi, 2025-2028
yıllarını kapsayacak Yerel Eşitlik
Eylem Planı Hazırlık Çalıştayı’na
ev sahipliği yaptı. Çalıştaya katılan
Çiğli Belediye Başkanı Onur
Emrah Yıldız, “Hayatın her
alanında eşitliğin sağlandığı Çiğli
için çalışacağız” dedi. 

Çiğli Belediyesi Kadın ve Aile
Hizmetleri Müdürlüğü’nce ‘Kadın
Dostu Kent Vizyonu’ ile
Akvaryum Kafe Restoran’da
düzenlenen Yerel Eşitlik Eylem
Planı Hazırlık Çalıştayında;
Çiğli’de kadınların sosyo-
ekonomik durumu, iş, eğitim,
sağlık ve siyasette kadının yeri gibi
temel konular ele alındı.
Çalıştaya; İzmir Barosu, Anne
Çocuk Eğitim Vakfı (AÇEV),
Çiğli Evka 2 Kadın Kültür Evi

Derneği (ÇEKEV), İzmir
Büyükşehir Belediyesi Kadın
Dayanışma Merkezi, Herkes İçin
Ruh Sağlığı Derneği (RUSAG),
Güzeltepe Kadın Dayanışma
Derneği, TMMOB Kadın
Çalışmaları, Sasalı Sosyal

Dayanışma Derneği, Zihinsel
Yetersiz Çocukları Yetiştirme ve
Koruma Vakfı (ZİÇEV), TÜM-
BEL Sen 2 No’lu Şube, Cinsiyet
Eşitliği İzleme Derneği (CEİD),
İzmir Kadın Dayanışma Derneği
(İKDD), Türkiye Eğitim

Gönüllüleri Vakfı (TEGV), Mor
Dayanışma Kadın Derneği,
Hayata Destek Derneği, Sosyal
İklim Derneği, Kadınca Derneği
ve Sosyal Gelişme ve Dayanışma
Derneği(SGDD-ASAM) katıldı.
(Haber Merkezi)

Bu yıl Alaçatı ve Çeşme’nin
kurtuluşu coşkusu ile
birleştirilen Çeşme Festivali
tüm hızı ile devam ediyor. 15
Eylül Alaçatı’nın
Kurtuluşu’nun 102. yıl
dönümü dolayısıyla tören
düzenlendi. Alaçatı
Cumhuriyet Meydanı’nda
gerçekleştirilen törene,
Çeşme Kaymakamı Mehmet
Maraşlı, Garnizon Komutanı
İs. Albay Erol Dağdeviren,
Çeşme Belediye Başkanı Lâl
Denizli, Çeşme Cumhuriyet
Başsavcısı Mustafa Şen,
Çeşme Ağır Ceza Mahkemesi

Başkanı Emre Erdemir, İlçe
Sahil Güvenlik Komutanı
Binbaşı Akın Satkan, İlçe
Jandarma Komutanı
Üsteğmen Yavuz Yaşar, İlçe

Askerlik Şube Başkanı
Astsubay Kıdemli, Başçavuş
Semih Erken, İlçe Milli Eğitim
Müdürü Şahan Çöker, siyasi
parti temsilcileri, sivil toplum

kuruluşları, dernekler ve çok
sayıda yurttaş katıldı. Başkan
Denizli, 15 Eylül Alaçatı’nın
Kurtuluşu’nun 102. yıl dönümü
kapsamında düzenlenen
törende, 102 yıl önce bu
topraklarda verilen büyük
mücadeleyi hatırlatarak, “9
Eylül İzmir’imizin 15 Eylül
Alaçatı’mızın kurtuluşu. Her iki
gün de bağımsızlık için verilen
o büyük mücadelenin,
fedakârlığın ve kararlılığın
simgesi. Alaçatı’nın düşman
işgalinden kurtuluşunun 102.
yılı kutlu olsun” dedi. 
(Haber Merkezi)

‘Alaçatı’nın kurtuluşu için büyük mücadele verildi’

Toksoplazma’ya 
karşı mRNA aşısı 
Ege Üniversitesi Fen Fakültesi Biyoloji Bölümü
Moleküler Biyoloji Anabilim Dalı Öğretim Üyesi
Doç. Dr. Hüseyin Can’ın yürütücülüğünü yaptığı
“Toxoplasma gondii SAG1, MIC1, ROP6, GRA1,
SRS9 ve SporoSAG mRNA aşı transkriptlerini
içeren miks mRNA aşısı yaklaşımı ile
toksoplazmozise karşı koruyucu yeni nesil
biyoteknolojik aşı geliştirilmesi” başlıklı proje,
Türkiye Bilimsel ve Teknolojik Araştırma
Kurumu (TÜBİTAK) tarafından desteklenmeye
uygun bulundu. Proje ile özellikle hamilelerde
ve bağışıklığı zayıf insan ve hayvanlarda
tehlikeli sonuçlar doğurabilen “Toksoplazma”
enfeksiyonuna karşı mRNA aşısı geliştirme
amaçlanıyor. (Haber Merkezi)

Buca Hareketlilik 
Haftası’na hazır
Buca Belediyesi, sürdürülebilir ulaşım
önlemleri konusunda farkındalık yaratmak için
her yıl 16 - 22 Eylül tarihlerinde düzenlenen
Avrupa Hareketlilik Haftası için hazırlıklarını
tamamladı. Dopdolu bir programla geçecek
hafta kapsamında Buca Belediye Başkanı
Görkem Duman, 20 Eylül Cuma günü kentsel
hareketliliği teşvik etmek amacıyla Adnan
Kahveci Caddesi’nden Hasanağa Bahçesi’ne
kadar pedal çevirecek. Belediye Başkanı
Görkem Duman, “Sürdürülebilir bir toplum
yaratmak için öncelikle sürdürülebilirlik
kültürünü kentimizde yerleştirmemiz
gerekiyor” diye konuştu. (Haber Merkezi)

750 öğrenciye
kırtasiye verdi
Bayraklı Belediyesi, ihtiyaç sahibi aileleri yalnız
bırakmıyor. Ağırlaşan ekonomik şartlarda
sosyal yardımlarla ilçedeki dar gelirli ailelerin
yanında olan belediye, bu kapsamda kırtasiye
malzemesi desteğiyle de yüzleri güldürüyor.
Yeni eğitim öğretim yılı dolayısıyla Bayraklı
Belediyesi Sosyal Yardım İşleri Müdürlüğü
tarafından yürütülen çalışmalarda, 750
öğrenciye defter, kalem, silgi, boya kalemleri,
kalemlik ve çanta gibi temel okul gereçleri
ulaştırılarak okula daha hazırlıklı başlamaları
sağlandı. Bayraklı Belediye Başkanı İrfan Önal,
"Geleceğimizin teminatı çocuklarımızın
eğitimine katkıda bulunmak, en öncelikli
görevlerimizden biri" dedi. (Haber Merkezi)
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ÇİĞLİ’DE YEREL EŞİTLİK ADIMI

Bodrum’da, 'Aksona Mehmet' olarak tanınan bölgenin son süngercisi Mehmet Baş (74)
hem süngerciliği turistlere aktarıyor hem de denizin altındaki değişimi gözlemliyor
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İLÇE SAKİNLERİ DAHA KONFORLU VE MODERN ALANLARDA VAKİT GEÇİREBİLECEK

Balçova’da eğitim 
desteğine devam

Ödemiş İstihdam
OFİSİ HİZMETTE

KARŞIYAKA’NIN 
Filizleri 10 yaşında!
Karşıyaka Belediyesi’nin öncülüğünde,
hayırsever yurttaşlar tarafından
üniversite öğrencilerine karşılıksız
burs desteği sağlanan “Karşıyaka’nın
Filizleri” projesi 10. yılını kutluyor.
Bugüne kadar binlerce gencin eğitim
yaşamına ışık olan projede, yeni
akademik yıl için de bağışçı ve bursiyer
başvuruları başladı. Bir araya gelen
hayırsever vatandaşlar, eşleştikleri bir
öğrenciye yıl boyunca her ay burs verdi;
hem gençler hem de aileler için
dayanışma örneği sergilendi. Başkan
Yıldız Ünsal “Gelin, bu örnek
dayanışmayı hep birlikte büyütelim;
gençlerimizin geleceğine destek
verelim” dedi. (Haber Merkezi)

Vatandaşların daha konforlu
ve modern alanlarda vakit
geçirebilmesini amaçlayan
Konak Belediyesi, eskiyen ve
kullanım ömrünü tamamlayan
parkları ihtiyaçlar doğrultusunda
yeniliyor. Konak Belediyesi Fen
İşleri Müdürlüğü ile Park ve
Bahçeler Müdürlüğü’ne bağlı
ekiplerce yapılan düzenlemeler
sayesinde parklar yepyeni bir
görünüme kavuşuyor. Ekipler
tarafından titizlikle yürütülen
bakım ve yenileme çalışmalarının
son adresi Kütüphane ve
Sarmaşık Parkları oldu. Çocuk
oyun alanlarında yapılan
yenileme çalışmaları kapsamında
oyun gruplarına yenileri
eklenirken, piknik masaları ve
banklarla da vatandaşlar için
dinlenme alanları oluşturuldu.
Mahalle sakinlerinin büyük
beğenisini toplayan yenileme
çalışmaları ilçe genelinde çeşitli
parklarda devam ediyor.

Vatandaşların talebi üzerine
Kılıç Reis Mahallesi’nde yer alan
Sarmaşık Parkı, yeniden
düzenlenerek hizmete sunuldu.
Modern oyun grupları ile
oluşturulan 220 metrekarelik
oyun alanı ve 30 metrekarelik

kum havuzunda çocuklar oyun
oynamanın keyfine varırken,
alana döşenen akıllı sulama
sistemi sayesinde ise park her
zaman yeşil ve capcanlı kalıyor.
Ulubatlı Mahallesi’nde bulunan
Kütüphane Parkı’na ise 150
metrekarelik yeni çocuk oyun
alanı ve masa tenisi kazandırıldı.
Park alanına yerleştirilen piknik
masaları ve banklarla da mahalle

sakinleri için dinlenme alanları
oluşturuldu.

İlçede bulunan parklarda
belediye ekipleri tarafından
bakım, onarım ve yenileme
çalışmalarının periyodik olarak
devam ettiğini kaydeden Konak
Belediye Başkanı Nilüfer Çınarlı
Mutlu, “Eskiyen ve kullanım
ömrünü tamamlamış
parklarımızın yenileme

çalışmaları sürüyor.
Komşularımızın daha konforlu ve
modern alanlarda vakit
geçirebilmeleri için ilçemizin dört
bir yanında çalışmalarımıza
devam edeceğiz. Çocukların
güvenle oyunlar oynayacağı,
komşularımızın ise rahat nefes
alıp dinlenebileceği alanların
sayısını arttıracağız” ifadelerini
kullandı. (Haber Merkezi)

Bornova Belediye Başkanı Ömer Eşki, 9 Eylül
Dernekler Federasyonu üyeleriyle
Dramalılar Köşkü Kent Arşivi ve
Müzesi'nde bir araya geldi. Toplantıya,
Federasyon Başkanı İbrahim Kılıç’ın yanı
sıra çok sayıda dernek temsilcisi katıldı.
Sivil toplum kuruluşları ile yerel
yönetimlerin iş birliği olanaklarının
masaya yatırıldığı buluşmada, kent
yönetiminde STK’ların rolü ve önemi ele
alındı. Başkan Ömer Eşki, konuşmasında
sivil toplum kuruluşlarıyla sürdürülebilir
iş birliklerinin gerekliliğine vurgu
yaparak, “STK’larla ortak hareket etmek,
kentimizin geleceği için kritik bir rol
oynuyor. Halkın taleplerine doğrudan
dokunan sivil toplum kuruluşlarıyla
birlikte çalışmak, Bornova’yı daha

yaşanabilir, modern ve adil bir kent haline
getirme hedefimizde bize rehberlik
ediyor” dedi. Federasyon Başkanı İbrahim
Kılıç ve dernek temsilcileri ise Bornova
Belediyesi’nin kendilerine sunduğu
destek ve ev sahipliğinden ötürü Başkan
Eşki’ye teşekkür etti. Kılıç, “STK’lar
halkın sesidir. Yerel yönetimlerin onlarla
hareket etmesi, halkın sesini daha güçlü
duyurabilmesini sağlar. Bornova
Belediyesi’nin bu iş birliğine verdiği önem
bizler için çok değerlidir” diye konuştu.
Toplantı, sivil toplum kuruluşları ile yerel
yönetimler arasında daha geniş çaplı
projelerin hayata geçirilmesi için
yapılacak çalışmaların
kararlaştırılmasıyla sona erdi. 
(Haber Merkezi)
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Konak’ın parkları 
pırıl pırıl olacak…

Geçen hafta Menderes’te
aşırı yağışların neden olduğu
sel sonrası yaraların
sarılması için Menderes
Belediyesi seferber oldu.
Olayın yaşandığı andan
itibaren sahada olan belediye
ekipleri felaketin ardından da
vatandaşlara yardımını
sürdürüyor. Tüm araç ve iş
makineleriyle olay anından
itibaren sahada olan
Menderes Belediyesi ekipleri
afet sonrası da sorun yaşanan
mahallelerde vatandaşlara
destek oluyor. Belediyenin
fen işleri müdürlüğü, park ve
bahçeler müdürlüğü, afet
işleri müdürlüğü, temizlik
işleri müdürlüğü ve destek
hizmetleri müdürlüğüne bağlı
ekipler sahada gece gündüz
demeden aktif şekilde

çalışmalarını sürdürüyor.
Çalışmalarla ilgili konuşan
Menderes Belediye Başkanı
İlkay Çiçek, “İlçemizde geçen
hafta yaşanan sel felaketinde
olayın başladığı andan
itibaren sahada etkin şekilde
çalışmalar yürütüyoruz.
Doğal afetin yaşattığı durumu
ortadan kaldırmak adına
Menderes Belediyesi olarak
seferber olduk. Tüm
imkanlarımızla
hemşehrilerimizin
yanındayız. Mağdur olan tüm
hemşehrilerimize koordineli
şekilde desteğimizi
ulaştırıyoruz. Bu süreçte
canla başla çalışan ekip
arkadaşlarıma teşekkür
ederim. Tüm
hemşehrilerimize geçmiş
olsun” dedi. (Haber Merkezi)

Menderes’te felaketin
yaraları hızla sarılıyorNarlıdere Belediyesi, bölgelerin

enerji dönüşümünü sağlama, iklim
değişikliğiyle mücadele etme ve
iklim dayanıklılığını artırmayı
misyon edinen MLGP4Climate
Platformu’na dahil oldu. Narlıdere
Belediyesi bu kapsamda ‘EU4 Enerji
Dönüşümü: Batı Balkanlar ve
Türkiye’de Belediye Başkanları
Sözleşmesi’ne imza attı. İklim
değişikliğinin etkilerine uyum, temiz
ve uygun fiyatlı enerjiye erişim ile
sera gazı emisyonlarının azaltılması
gibi üç ana hedefi olan
MLGP4Climate Platformu, Belediye
Başkanları Sözleşmesi girişimi ile
belediyelerin iklim koruma
hedeflerine katkıda bulunmayı ve
Sürdürülebilir Enerji ve İklim Eylem
Planları (SECAP'ler) geliştirmeyi
hedefliyor. Avrupa Birliği (AB) ve
Almanya Federal Ekonomik İş Birliği
ve Kalkınma Bakanlığı tarafından
ortaklaşa finanse edilen proje,

Alman Uluslararası İş Birliği Ajansı
GmbH (GIZ) ve Merkezi Proje
Yönetim Ajansı (CPMA) tarafından
uygulanıyor. Narlıdere
Belediyesi’nin ‘Enerji Dönüşümü için
AB: Batı Balkanlar ve Türkiye’de
Belediye Başkanları Sözleşmesi’ne
taraf olmasının, sürdürülebilirlik ve
iklim değişikliğiyle mücadele
konularında kararlı olduklarının
önemli bir göstergesi olduğunu ifade
eden Narlıdere Belediye Başkanı
Erman Uzun, söz konusu projenin
gerekliliklerini yerine getirmek için
çalışmalara hızlıca
başlayacaklarının altını çizdi. Başkan
Uzun, “İklim değişikliğiyle mücadele
özellikle yerel yönetimlerin en çok
ağırlık vermesi gereken
konularından biri. Biz de bu noktada
üzerimize düşeni yapmaya hazırız.
Sürdürülebilir ve dirençli bir
Narlıdere için çalışmaya devam
edeceğiz” dedi. (Haber Merkezi)
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Balçova Belediyesi ilçede imkanı
kısıtlı öğrencilere okul kıyafeti,
ayakkabı ve kırtasiye desteği veriyor.
Kıyafet ve ayakkabılar, Semt Evleri’ne
yapılan müracaatlarla belirlenen
öğrenciler için oluşturulan
mağazadan teslim ediliyor. İlçedeki
tüm öğrencilere destek olma
mücadelesi verdiklerini belirten
Balçova Belediye Başkanı Onur Yiğit,
“Kayıt döneminde üniversite
öğrencilerimize cep harçlığı, okula ilk
kez başlayan 7 yaşındaki küçük
kardeşlerimize de kırtasiye ve çanta
desteği vermiştik. Şimdi de öğrenci
kardeşlerimize de oluşturduğumuz ve
kendilerine seçenek imkanı
sunduğumuz mağazamız aracılığıyla
kıyafet, ayakkabı desteği veriyoruz”
diye konuştu. (Haber Merkezi)

Ödemiş Belediyesi iş arayanlarla
işverenleri bir araya getirmek
amacıyla İstihdam Ofisi açtı. İstihdam
Ofisi, Belediye Hizmet binası giriş
katında hizmet verecek. Ayrıca
istihdam.odemis.bel.tr web sayfası
üzerinden de iş arayanlar CV’leri ile
birlikte kayıt oluşturabilecek. Başkan
Mustafa Turan; “Tüm ülkenin
problemi olan işsizlik sorununa
Ödemiş Belediyesi olarak kendi
imkanlarımızla çözüm bulmaya
çalışacağız. Ekonomik kriz her geçen
gün daha da artıyor. Gençlerimiz
belediyeleri istihdam alanı olarak
görüyor. Gençlerimize eğitimleri ya da
yetenekleri doğrultusunda sektörde
personel arayanlarla buluşturmayı
hedefliyoruz” dedi. (Haber Merkezi)
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İzmir Büyükşehir Belediyesi,
konforlu ve güvenli ulaşım için
çalışmalarını sürdürüyor.  Fen İşleri
Dairesi Başkanlığı ekipleri, Mustafa
Kemal Sahil Bulvarı üzerinde yer
alan Konak Karataş Yaya Üst
Geçidi ile yeni otogar bağlantı yolu
üzerinde yer alan Bornova Altındağ
Mezarlığı Yaya Üst Geçidi’nin
yapım çalışmalarını hızlandırdı.
Mustafa Kemal Sahil Bulvarı
üzerinde yapımı devam eden
Karataş Yaya Üst Geçidi yapımında
ekipler, deniz seviyesinin altında ve
tramvay hattı yakında yürütülen
zorlu temel çalışmasını tamamladı.
Üst geçidin yapımında kullanılacak
çelik bölümlerinin üretimleri
tamamlandı. Gece ve gündüz tam
zamanlı yürütülen çalışmalar
kapsamında ekipler, Karataş Lisesi

önü ve orta refüj hattında üst geçit
ayaklarında ve kirişlerinde çelik
montaj çalışmalarına devam ediyor.
Montajların tamamlanmasının
ardından üst geçitte kullanılacak 4
yürüyen merdiven ve 2 asansörün
montajı yapılacak. 81 metre
uzunluğundaki köprünün genişliği
ise 3.6 metre olacak. Projeyle
birlikte toplam bin 300
metrekarelik çevre düzenlemesi de
hayata geçecek.

YAYAYA DAHA GÜVENLİ
Çalışmaları hızla yürüten

ekipler, yaklaşık bir aylık sürenin
ardından montaj çalışmalarını
tamamlamayı hedefliyor. Proje ile
İzmir’in önemli ana arterlerinden
Mustafa Kemal Sahil Bulvarı
üzerindeki yaya ve araç trafiği

büyük ölçüde nefes alacak. Yaya ve
araç yoğunluğunun çok yüksek
olduğu bölgede özellikle okul ve
tramvay ulaşımı başta olmak üzere
yayalar için konforlu ve güvenli bir
ulaşım sağlanacak. Cadde üzerinde
ise sinyalizasyondan kaynaklanan
trafik sıkışıklıklarının rahatlaması
sağlanacak.

Karataş projesinin yanı sıra Fen
İşleri Dairesi ekipleri, Buca Onat
Tünelleri ile otogar arasında kalan
ekspres yol üzerinde yapımı devam
eden Altındağ Mezarlığı Üst Geçidi
Projesi’nde de montaj çalışmalarına

başladı. Bornova Altındağ
Mezarlığı bölgesinde 4416 sokak,
4495 sokak ve çevrelerindeki diğer
sokakları birbirine bağlayacak yaya
köprüsü, bölgede yayalar için
güvenli ulaşım imkanı sağlayacak.
47 metre uzunluğundaki köprü, 5,5
metre yüksekliğinde ve 3 metre
genişliğinde olacak. Betonarme
çalışmaları tamamlanan üst asansör
kulesi, merdiven çelik imalatları ile
yaya platformu montajı
tamamlandı. Her iki üstgeçidin
kasım ayında hizmete girmesi
planlanıyor. (Haber Merkezi)

Karşıyaka
Belediyesi Spor
İşleri Müdürlüğü
tarafından,
alanında uzman
eğitmenler ile
gerçekleştirilen kış
spor okulları
kapsamında
voleybol, zumba,
bale, atletizm,
jimnastik, temel
hareket eğitimi,
okçuluk, masa
tenisi, yüzme,
kano, basketbol ve
judo kursları
düzenlendi.
Kurslar, 15
Haziran 2025 tarihine kadar devam
edecek. Kış kurslarından voleybol, zumba
ve bale Mustafa Kemal Atatürk Karşıyaka
Spor Kompleksi; temel hareket eğitimi,
masa tenisi, jimnastik ve okçuluk 1912
Zühtü Işıl Spor Salonu; atletizm de
Semra Aksu Atletizm Pisti’nde
gerçekleştiriliyor. Karşıyaka Belediyesi
Yarı Olimpik Yüzme Havuzu’nda yüzme,

Tahir Secder Akıncı Deniz Kanosu
Eğitim Merkezi’nde kano, Muharrem
Candaş Spor Salonu’nda basketbol,
Bülent Ecevit Kültür Merkezi’nde de
judo eğitimleri veriliyor. Başkan Yıldız
Ünsal “Çocuklarımızın fiziksel, zihinsel ve
sosyal açıdan sağlıklı bireyler olarak
yetişmeleri için spora büyük önem
veriyoruz” diye konuştu. (Haber Merkezi)
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İzmir Büyükşehir Belediyesi Zübeyde
Hanım Huzurevi sakinlerine jest
yapmak isteyen bir mobilya firması
şartsız bağış kapsamında huzurevinin
eşyalarını yeniledi. İzmir Büyükşehir
Belediyesi’ne bağlı Buca Sosyal Yaşam
Kampüsü’ndeki Zübeyde Hanım
Huzurevi’nin ortak kullanım
alanlarındaki mobilya ihtiyacının
karşılanması amacıyla ALFEMO
Mobilya tarafından şartsız bağışta
bulunuldu. Bağışla ilgili bilgi veren
Huzurevi Şube Müdürü Cihangir
Çetintaş, “Toplumumuzun dayanışma
kültürünün bir sembolü olan bu desteği
önemsiyoruz. Öncelikle huzurevi
sakinlerinin yaşam alanları daha da
iyileştirdi. 400 sakinimizi ilgilendiren
ortak alanın konforu arttı. Bu tarz

sosyal sorumluluk projeleri kamu
kurumları için çok değerli. Biz bunların
artarak devam etmesini diliyoruz” dedi.
Firma temsilcisi Süheyla Oğuz ise,
“İhtiyaçlara dair bilgi aldık. Yastık,
yorgan, koltuk, kanepe, nevresim
takımları, çarşaf, aksesuar, sehpalar

getirdik. İnsanlara katkı sağlamak
öncelikle manevi bir huzur veriyor.
Bütün kurumları huzurevlerine, çocuk
esirgeme kurumlarına, hayvan
barınaklarına gerekli desteği
sağlamaları için davet etmek isterim”
ifadelerini kullandı. (Haber Merkezi)

Mükemmeli
istemek

hakkında ŞAHİN

YAZAR ANDACI
İLKNURilknursahin09@gmail.com

Bu hayatta öğrendiğim bir şey varsa, o
da mükemmeli istemenin her zaman
doğru olmadığı, hatta insanı hedefinden
bile uzaklaştırdığıdır. Olacak olanı,
eldeki mevcut imkânlarla olduğu kadar
yapabilmek ve sonucu seyretmek çoğu
insana hedefini gerçekleştirirken güzel
bir basamak oluşturur. Neden bu şekilde
düşündüğümü size iki arkadaşımın
yaptığı seçimler üzerinden açıklamak
istiyorum. 

Birincisi, Türkiye’nin en saygın
üniversitelerinden birine girebilmek için
elindeki puanı çok iyi olduğu halde
üniversite sınavlarına bir yıl bekleyip
tekrar hazırlanmak istedi. Bir yıl
bekledikten sonra istediği puanı alıp
hayalini kurduğu üniversiteye yerleşti.
Hepimiz sevindik. Mezun olduktan sonra
ortalamasını beğenmeyip yeniden
üniversite sınavlarına girdi ve tekrar
üniversite okudu. Bu sefer ortalaması
istediği gibiydi. Yine hepimiz sevindik.
Fakat istediği ortalamayı tutturabilmek
için tam dört yıl daha okumuştu. Daha
sonra hayalini kurduğu başka bir
üniversitede yüksek lisans yapabilmek
için çeşitli sınavlara girdi. İstediği o
“mükemmel puanları” alabilmek için
puanları çok yüksek olduğu halde tekrar
tekrar sınavlara girdi ve sonuçta
hayalindeki üniversitede yüksek lisansa
başladı fakat istediği o “mükemmel
ortalamayı” tutturamadı ve yarım bıraktı.
Aradan çok yıllar geçmesine rağmen,
istediği hedefe bir türlü ulaşamadı. 

İkincisi, mükemmeli aramadan
puanının yettiği üniversitede lisans
eğitimine başladı. Mezun olduktan sonra
yine puanının yettiği bir üniversitede
yüksek lisansa başladı ve bitirdi.
Bitirdikten sonra da yine puanının yettiği
ve kendisini kabul eden bir üniversitede
akademisyen olma hedefini
gerçekleştirdi. Mükemmeli aramadı,
elinde olan mevcut verilerle hedefine
doğru adım adım yürüdü ve başardı. 

Sizlere bu olayı anlatmaktaki amacım,
mükemmeli ararken elimizdeki fırsatları
kaçırabileceğimizi belirtmek. Yoksa tabi
ki herkes hayalini kurduğu üniversite için
çabalamalı ve orada okumalı! Hatta
okurken not ortalamasını elinden
geldiğinde de yüksek tutmalı. Fakat
anlatmak istediğim şey her zaman her
şeyin en iyisini yapmak zorunda
olmamamız. Bütün sınavlardan yüz
almak zorunda değiliz. Not ortalamamız
her zaman en zirveyi görmek zorunda
değil. Yapabiliyorsak güzel olur tabi ki,
ama yapamıyorsak da elimizden
gelenlerle en iyiyi bulmaya çalışmalıyız.
Aksi takdirde mükemmeli ararken hayatı
ıskalayabiliriz.

Bilinmelidir ki, hepimiz insanız, her
zaman her şeyin en iyisini yapmak
zorunda değiliz. Hata payımız her zaman
mevcut. Birinci örnekte olduğu gibi
“mükemmel bir puan alıp, mükemmel bir
üniversiteye yerleşip, mükemmel not
ortalamasıyla” mezun olmak istemek
güzel, fakat yapılamıyorsa eğer çok da
zorlamamak, kendini yıpratmamak
gerekir. Sonuçta aradan geçen zamanlar
insan ömründen de gitmektedir. 

Mutlu olmak, mükemmel olmaktan
daha önemlidir ve bir seçimdir.
Gücümüzün yettiği şeyleri yapıp
gücümüzün yettiği oranda elimizden
gelenin en iyisini yapmak ve sonuçta
vicdanımızın rahat olması her şeyden
daha önemlidir. Belki de hayat
göründüğü kadar zor değildir, basittir.
Mükemmel olmaya çalışmak
zorlaştırıyordur…
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Sporcu dostu başkana
35 no’lu forma hediyesi

Bornova Belediye Başkanı Ömer Eşki,
ilçedeki amatör spor kulüplerinin temsilcileri
ile bir araya geldi. İzmir Amatör Spor
Kulüpleri Başkanı Efkan Muhtar ve Futbol
Bornova Kulüpler Birliği Başkanı Mustafa
Yılmaz’ın katılımıyla gerçekleşen toplantıda,
Bornova Belediyesi’nin amatör spor
kulüplerine vereceği destekler ve spor
alanındaki yatırımları konuşuldu. Başkan Eşki,
“Bizim amacımız daha fazla Bornovalıya daha
iyi şartlarda spor yapma imkanı sunmak” diye
konuştu. Toplantı sonunda Başkan Eşki’ye,
İzmir Amatör Spor Kulüpleri Başkanı Efkan
Muhtar tarafından isminin yazılı olduğu 35
numaralı forma hediye edildi. (Haber Merkezi)
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Karşıyaka'da daha sağlıklı 
nesillerin yetişmesi için…
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İzmir
Büyükşehir
Belediyesi’nin 9 Eylül
İzmir'in işgalden kurtuluşunun 100'üncü
yılı nedeniyle Gündoğdu Meydanı'nda 60
kişilik zeybek ekibiyle, İstanbul Büyükşehir
Belediyesi’nin Cumhuriyet’in 100. yılı
etkinliklerinde İzmir'i temsilen 10 kişi ile
sahne alan Üçetek Kültür Sanat, amatör
ruhla başarı yolculuğuna devam ediyor. 

Geçtiğimiz sezon sergilenen “Yeniden
Gölgelerin Dansı” adlı danslı anlatı ve
“Gülen Gözler’de Üçetek” adlı kursiyer
gecesi ile yüksek performans gösterilerek

sahneye veda edilmişti. Yeni sezon
hazırlıklarını tamamlayan kurum
‘Sahnemize Bekleriz’ sloganıyla kurs
kayıtlarını başlattı. 

Yetişkinler, çocuklar ve gençler proje
ekipleri ve yetişkin perküsyon grubu
oluşturulacak. Eylül ayının sonunda da
çalışmalara start verilecek. 

Kültürel mirasa olan bağlılığı dile
getiren deneyimli halk dansları kursiyeri

Hale Orhan Türeli,
"Geleneksel dansların
büyüsüne kapıldığımız bu
eğitim sürecinde, her

hareketle köklerimize daha da
bağlanıyor, bu büyük coşkunun parçası
olmanın gururunu hissediyoruz" dedi. 

‘TARİHE YOLCULUK’
Yeni sezonun heyecanını şimdiden

iliklerine kadar hissettiğini
belirten kursiyer
Melda Koçak,
"Ayaklarımızın
yere vurduğu her
an, tarihe bir
yolculuk
yapıyoruz; nefes
kesen bu dansın

büyüsüyle hayallerimizi sahnede
canlandırmaya hazırlanmanın coşkusu
anlatılmaz yaşanır" ifadelerini kullandı. 

Geçtiğimiz yılın final gecesinde sahne
alan kursiyerlerden Deniz Gül, "Ritmin
kalbimizde yankılandığı, adımlarımızın
birbirine ahenk kattığı bu yolculukta,
destansı bir dansın parçası olmanın
mutluluğunu yaşıyoruz" sözleriyle
duygularını paylaştı. 

ZENGİN KÜLTÜRÜN MİRASI
Milli kültür ve sanata sahip çıkmanın

toplumsal bir görev olduğuna dikkati çeken
Üçetek Kültür Sanat Derneği Yönetim
Kurulu Başkanı  Cem Gülseçgin, “Halk
oyunları, milletimizin geçmişini ve kültürel

zenginliklerini taşıyan bir mirastır. Bu
mirasın yaşatılması ve yeni nesillere
aktarılması, hepimizin ortak
sorumluluğudur. Kültür ve sanat bir
toplumun ruhudur. Halk oyunları gibi
değerlerimizi yaşatmak için hem merkezi
hem de yerel yönetimlerin, sanatın her
alanına katkı sağlaması çözümler üretmesi
gerekir. Sanata yapılan yatırım, geleceğe
yapılan  yatırımdır. Gençlerimizin sanatla

buluşması için her türlü
imkanı sunmak,
kültürel varlığımızı
korumanın en etkili
yollarındandır. Kültür
ve sanat, sadece geçmiş
değil, gelecek de inşa
eder. Yerel
yönetimlerin bu

bilinçle hareket edip, sivil toplum
kuruluşlarına çalışma ve eğitim alanları
oluşturması toplumun kültürel yapısını
güçlendirecektir. Bizler amatör ruhla kültür
ve sanata hizmet ediyoruz. Bizler farklı yaş
gruplarına ülkemizin farklı yöresel halk
oyunlarını öğretiyoruz. Ulusal düzeydeki
gösterilerimiz ve uluslararası
yarışmalardaki başarımız büyük takdir
topladığı için yurtdışından yoğun davetler
alıyoruz. Pandemi öncesinde Türklerin
yoğun yaşadığı Türk Halk Oyunları’na ilgi
duyan topluluklara yurtdışında gösteriler
yapıyorduk. Önümüzdeki dönemde yurtdışı
etkinliklerimize kaldığı yerden devam
etmek istiyoruz. Sanat, milletlerin evrensel
dili, kültürleri onun taşıyıcısıdır. Bu iki

önemli öğeyi yaşatırken yurt içindeki ve
dışındaki toplumun toplumun tüm
katmanlarıyla sağlam köprüler kurmak
istiyoruz.  Kamu ve özel kurumların ulaşım
ve konaklama desteği sağlaması sanatı daha
erişilebilir kılacaktır” diye konuştu.

‘ÖĞRENMEK ŞEREF’
Mustafa Kemal Atatürk’ün "Ulusal

oyunlarımızı öğrenmek bir şeref, öğretmek
ise kutsallık kazandırmaktır" sözünü
hatırlatan geleneksel halk oyunları eğitmeni
İrem Gülseçgin, “Bizim insanımız oyun
oynamaya başladığında bedenini
duygularının seline bırakır. Davulun sesini
yüreğiyle duyar, zurnanın nağmesini
gönlünün sesiyle birleştirir. Tarihin
derinliklerinden süzülüp gelen bir duruşla,
bir bakışla müziğin ritmine eşlik edilir. Bu
güzel duyguları yaşamak isteyenlerle
yıllardır süren bir yolculuğumuz var. Gerek
bu yolculukta birlikte olduğumuz gerekse
yeni kayıt yaptıran arkadaşlarımızla
çalışmalara başlayacak olmanın heyecanını
yaşıyoruz” dedi. 

Hayatın çarkları arasındaki
monotonluktan kurtulmak gerektiğine
dikkati çeken halk oyunları eğitmeni Fulya
Sayköse Zeyrek de, “Hayatın klasikleridir
iş/okul-ev/yurt-tv/net-uyku döngüsü.
İnsanımızın yeniden yaşama heyecanı katan
aktivitelere ithiyacı var. Halk oyunlarımız
bu anlamda monotonluktan kurtulmak
isteyenlerimiz için önemli bir etkinlik. Yeni
bir figür öğrenirken zihinsel yorgunluktan
uzaklaşırız. Neşeli bir ritim iş hayatının
döngüsüyle aramıza mesafe koyar.
Monotonluktan kurtulmak, kendine vakit
ayırmak isteyenleri sahnemize bekleriz”
diye konuştu.

Her milletin kendine özgü oyunlarının,
danslarının ve ritüellerinin olduğunu
belirten halk oyunları eğitmeni Yusuf Emre
Karadaş, “Halk oyunlarımızı yaşatmak,
kendi kişiliğimizi ve milli karakterimizi
korumanın en önemli yoludur. Her bir
milletin kendine özgü oyunları, dansları ve
ritüelleri vardır. Halk oyunlarımızın her
figüründe, bizim milletimizin ruhunu
taşıyan hikayeler vardır. Bu yüzden 7’den
70 tüm öğrencilerimizle amatör bir ruhla
aynı duyguları paylaşarak çalışmalar
yapıyoruz” ifadelerini kullandı.

ANADOLU’

Ritminin kalplerde

yankılanacağı, adımlarının

birbirine ahenk katacağı, destansı

bir dansın parçası olma heyecanı

İzmir’de başladı. Uluslararası ve ulusal

düzeydeki nefes kesen gösterilere

imza atan Üçetek Kültür Sanat,

yeni sezonun startını
verdi 
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Kadınların iş dünyasında yeterince yer almaması, sadece bir cinsiyete değil, tüm
topluma yapılan bir haksızlık. Kadınların, karar verici mekanizmalarda olması isteniyor

‘Kadınsız iş gücü 
üretkenliğin ziyanı’

Kadınların işgücüne katılım oranı
yılın ilk 6 ayında arttı ve Sosyal
Hizmetler Bakanlığı, projelerle
2028'in sonuna kadar kadınların
işgücüne katılım oranını yüzde 40,1'e,
kadın istihdam oranını da yüzde
36,2'ye yükseltmeyi hedefliyor.
Kadınların yeterince temsil
edilmediği bir iş dünyasının sadece
bugünün değil, yarının da
potansiyelini kaybettiğini vurgulayan
İzmir iş dünyasının kadınları farklı
bakış açıları ve yaratıcı çözümlerden
mahrum bir dünya istemediklerini
belirtirken taleplerini Ege Telgraf’a
anlattı. 

‘OLMASI YETMEZ!’
Kadınların istihdamda olmasının

aslında yeterli olmayacağını dile
getiren Girişimci İş Kadınları
Federasyonu (GİFED) kurucu
başkanı Huriye Serter, “Kız
çocuklarından başlarsak ki 11 Ekim
Dünya Kız Çocukları günü
yaklaşıyor. Kendimizi ülke olarak
hesaba çektiğimizde yaşananları görüyoruz. Ve
çocuklarımıza daha hayatın başında fırsat
eşitliği sunamadığımızı daha çarpıcı olarak
anlıyoruz. Hala 3 milyon 400 bin çocuğumuz
okulda yok. Bunların büyük bir kısmı da kız
çocukları. Bu çocuklar büyüdüğünde elbette
insana yakışır iş ve gelire ulaşamıyorlar. Yani
daha yola çıkarken 1-0 yenik başlıyorlar.
Ülkemizde 6,5 milyona yakın ne eğitimde ne
istihdamda olan Neet dediğimiz”ev genci” var.
Ve 3,5 milyonunu genç kadınlar oluşturuyor. Bu
çocuklarımız artık hayata karşı umutsuz ve hatta
iş aramayı da bırakmış durumdalar. Bu
demektir ki, İleriki yıllarda büyük bir sorun
bizleri bekliyor. Bugün istihdamın yüzde 67’sini
erkekler oluşturuyor. Kadınlara kalan kısım
yüzde 33. Orada da ücret eşitsizliğine
uğruyorlar. Ve güvencesiz çalışanlara
baktığımızda bir İzmir nüfusu kadar kadın
güvencesiz işlerde çalışıyor. Oysa biz diyoruz ki
“kadının istihdamda olması yetmez” üst
kademelerde karar mekanizmalarında olmalılar
ki daha adil, ekonomisi daha düzgün, daha
barışçıl bir dünyada yaşayalım” dedi. 

‘CAZİP DESTEK YOK’
Ekonomik krizlerin iş dünyasında

kadın erkek ayrımı yapmadığını
vurgulayan Ege İş Kadınları
Derneği (EGİKAD)
Yönetim Kurulu
Başkanı Şahika
Aşkıner,
“Ekonomideki
olumsuzluklar
cinsiyet farkı
gözetmeksizin
tüm iş dünyasını
etkiliyor. Kadın
girişimcilerde
ekonominin
acımasız çarkları
arasında ayakta
kalmaya çalışıyor.
Döviz kurundaki baskı
kadın ihracatçılarımızın da
olumsuz etkiliyor. Kadın
girişimcilerde uygun maliyetli
finansmana ulaşamıyor. Bazı finans kuruluşları
kadın girişimcilere pozitif yönde bir kaç puan
daha düşük faizli kredi verse de bu makul bir
kredi yapısından çok uzakta kalıyor. Daha
kapsamlı ve sürdürülebilir bir şekilde
sağlanacak destekler, kadın girişimcilerin iş

dünyasındaki varlıklarını geliştirmelerine katkı
sağlayabilir. Kadın girişimcilere özel düşük faizli
krediler, uzun vadeli ödeme planları veya hibe
programları sunulmalıdır” dedi. 

‘KADINA İHTİYAÇ VAR’
Kadınlara yönelik çalışmalarıyla ön plana

çıkan iş insanlarından Nurgül Uçar Aktuğ, “İş
dünyasında kadın-erkek ayrımı olamaz
olmamalıdır. Kadınların da erkeklerle eşit
fırsatlara sahip olması gerekir.  Cinsiyet bir

dezavantajı değil, bir zenginlik kaynağıdır.
Kadınlar tarih boyunca iş

dünyasında yeterince temsil
edilmemiştir. Günümüzde

bile birçok ülkede
kadınların istihdam

oranı, olması
gerekenin çok
gerisinde varlığını
sürdürüyor. Bu
durumun birçok
nedeni vardır:
toplumsal cinsiyet
rolleri, verimlilik,

geleneksel iş anlayışı
ve iş yerlerinde

cinsiyete dayalı ön
yargılar. Kadınların iş

dünyasında olmaması, hem
ekonomik hem de sosyal

kalkınma açısından ciddi bir
kayıptır. İş dünyasında kadınların daha

fazla yer alması, sadece kadınların özgürleşmesi
ve ekonomik açıdan kazanç elde edemeyeceği
anlamına gelmez, aynı zamanda toplumun daha
zengin, üretken ve yaratıcı olabilmesi anlamına
gelir. Kadınların iş dünyasında yeteri kadar
temsil edilmediğinin gündeme gelmiş olması

aslında kadına olan bir ihtiyacın göstergesidir.
Kadınlar farklı bakış açıları ve entegre çözümler
üretirler. Çeşitliliğin olduğu bir iş ortamı, farklı
perspektiflerin bir araya gelmesiyle daha
yaratıcı ve kusursuz çözümler üretir. Kadınlar,
erkeklerden farklı deneyimlere ve yapılara sahip
olabilirler; bu da bir şirketin rekabet gücünü
artırır. Masum Narin’in ölmesinin yarattığı
yanki kadınlarında bu toplumda varlığının bir
tokat gibi dışa vurumudur. Kadınların iş
dünyasında daha fazla olabilmesinin çözümü
siyasetten sanata bir çok alanda olmalarından
geçer” ifadelerini kullandı. 

‘PANDEMİ VURDU’
İZİKAD (İzmir İşkadınları Derneği)

Başkanı Özden Erten de “Pandemi döneminde
tüm dünyada herkes zorunlu olarak eve
kapandı ve tüm dünya evden çalışma
konseptine adapte oldu. Pandemi sonrasında da
aynı çalışma temposu, oran olarak azalsa da
uzaktan çalışma şeklinde devam etti.  Bu
dönemde e-ticaret yapan firmalar, teknoloji
tabanlı girişimler ve iş yapma biçimini hızlıca
dijital olarak dönüştüren firmalar şanslı oldu.
Pandemi sonrası dönemde yüksek enflasyon ve
ekonomik belirsizlikler artınca iş dünyasındaki
kadınların yaşadığı zorluklar arttı. Finansmana
ulaşma ve ödeme dengelerinde yaşanan
sıkıntılar tüm firmaları etkilediği gibi iş
kadınlarını da etkiliyor. Hizmet sektöründe ise
esnek çalışma ya da  yarı zamanlı çalışan
kadınlar, ekonomik belirsizlik döneminde ilk
gözden çıkarılan çalışanlar arasında yer
alıyorlar. Ekonomik kriz dönemlerinde teknoloji
alanında çalışan kadınlarıın, teknoloji ve
dijitalleşme alanında yeni fırsatları
değerlendirdiklerini ve bunu avantaja
çevirdiklerini söyleyebiliriz” ifadelerini kullandı.

e-ihracatta yeni 
kapılar açılıyor
Kadınların, girişimcilik ekosisteminde daha
fazla yer almaları için özel ürün ve
çözümler sunan Halkbank, geçen yıl kadın
kooperatifleri ile başlattığı “İhracatta Kadın
İzi” projesini bu yıl da kadın girişimciler ile
sürdürüyor. Projeye dahil olan kadın
girişimcilerin katılımı ile düzenlenen açılış
toplantısı, Halkbank Genel Müdürü Osman
Arslan ve ShopiVerse Genel Müdürü Orxan
Isayev’in, projenin etkili ve yenilikçi
yaklaşımlarını yansıtan konuşmaları ile
başladı. Konuşmaların ardından “İhracata
Giriş Eğitimi” İstanbul Finans Merkezi’nde
bulunan Halkbank Genel Müdürlük
binasında verildi. (Haber Merkezi)

Türk müteahhitler 
yine dünya ikincisi 
Yaşanan tüm küresel zorluklara karşın
Türkiye, 2023 yılındaki performansıyla bu
yıl “Dünyanın En Büyük 250 Uluslararası
Müteahhidi” listesinde 43 firma ile yer aldı.
Böylece Türkiye, firma sayısına göre dünya
ikinciliğini korudu. Listede 81 firmayla
birinci yine Çin olurken, üçüncü sırada 38
firma ile ABD bulunuyor. Türkiye
Müteahhitler Birliği (TMB) Başkanı M.
Erdal Eren, “Savaşa rağmen Rusya, 2023
yılında da en büyük en büyük pazarımız
olmayı sürdürdü. Öte yandan Ukrayna’nın
savaş sonrasında yeniden inşasında
yerimizi almak için tüm çalışmalarımız
sürüyor” dedi. (Haber Merkezi)

Emtia piyasası 
atağa kalktı...
Emtia piyasası, geçen hafta ABD Merkez
Bankası’nın (Fed) 50 baz puanlık faiz
indirimine gideceğine yönelik beklentilerin
güç kazanması sonrasında dolar ve tahvil
faizlerindeki geri çekilmelerle atağa
kalktı. Emtia piyasasında, geçen hafta sert
yükselişlerin hakim olduğu pozitif bir seyir
izlendi. Güç kaybeden istihdam piyasası ve
ekonomik büyüme verileriyle ABD'de
geçen hafta açıklanan enflasyon
verilerinin ardından Fed'in bu hafta 25 ya
da 50 baz puanlık faiz indirimine
gidebileceği yönündeki beklentiler, 
yüzde 50'şerlik oranlarla eşit düzeyde
bulunuyor. (DHA)

Mücevher İhracatçıları Birliği,
Responsible Jewellery Council
(Sorumlu Mücevher Konseyi)
üyesi oldu ve ilk sürdürülebilirlik
raporu olan “Mücevher
Sektöründe Sürdürülebilirlik
Eylem Planı Raporu”nu açıkladı.
Hem ülkemizde hem de küresel
çapta yaşanan ekonomik
zorluklara rağmen mücevher
ihracatındaki artışa dikkat çekildi.
Ocak ayından bugüne mücevher ihracatı,
geçen yılın aynı dönemine göre yüzde 15
artışla 4 milyar 921 milyona ulaştı. Bu artışın,
külçe altın ihracatındaki 300 milyon dolarlık
azalmaya rağmen, bitmiş takı
ihracatımızdaki artışla sağlandığı vurgulandı.

Bitmiş takıdaki ihracatında 3 milyar 780
milyon dolara ulaşarak geçen yılın aynı
dönemine göre yüzde 44'lük ciddi bir artış
gösterildiği belirtildi. TİM Başkanı Mustafa
Gültepe ihracat yapan tüm firmaların ve
sektörlerin Türkiye ekonomisine çok değerli

katkıları olduğunu belirterek
mücevher sektörünün ihracatının
gelişmesini gururla izlediklerini
söyledi. Gültepe, dünyayı tüketmeden
dünya için üretmenin en büyük
mottoları olduğunu belirterek
mücevher sektörünün farklı noktalara
gelmesi için de sürdürülebilirlik
adımının önemli olduğunu ve sektöre
yeni ivme kazandıracağını belirtti.
Mücevher İhracatçıları Birliği (MİB)

Başkanı Burak Yakın, uluslararası ticaretin
sekteye uğradığı pandemi sonrası dönemde,
Türkiye ekonomisindeki zorluklara ve altın
farklarına rağmen sektörün hızla
toparlanması için önemli adımlar attıklarını
belirtti. (Haber Merkezi)

Mücevher İhracatçıları Birliği RJC üyesi oldu

Osman
Arslan

Erdal
Eren
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Huriye Serter Şahika Aşkıner Nurgül Uçar Aktuğ Özden Erten
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Bornova Belediyesi, geçtiğimiz ay çıkan büyük
yangından etkilenen alanların yeniden yeşermesi için
tohum topu çalışmalarına ağırlık verdi. Tarımsal
Hizmetler Müdürlüğü, içlerinde badem ve yabani erik
tohumları bulunan üzeri kil ve torfla kaplı binlerce
tohum topu hazırladı. Doğanın yeniden canlanması
için başlatılan çalışma kapsamında ilk tohum
toplarını anaokulu öğrencileri toprakla buluşturdu.
Başkan Ömer Eşki, Türkiye’nin neresinde olursa
olsun orman yangınlarının, yüreğinde vatan sevgisi
olan herkesin ciğerlerini yaktığını belirterek,
“Çocuklarımızla birlikte yapılan bu etkinlik çok
anlamlı. Umarım bu tohumlar yeşerir, ormanlara
dönüşür ve çocuklarımız aydınlık bir gelecekte yeşil
bir doğada yaşarlar” dedi. (Haber Merkezi)

Geleceklerini yeşertecek 
tohumları doğaya diktiler

Ege Üniversitesi Devlet Türk Musikisi Konservatuvarı
(DTMK) bünyesindeki ses kayıt stüdyosu, yenilenmiş
haliyle Egeli öğrencilere, müzik topluluklarına, korolara
ve orkestralara hizmet vermeye devam ediyor. Ege
Bölgesinin en büyük alana sahip olma özelliğini taşıyan
ses kayıt stüdyosu, üniversite öğrencilerinin uygulamalı
derslerine de ev sahipliği yapıyor. Stüdyo hakkında
bilgiler veren EÜDTMK Müdürü Prof. Dr. Özge Gülbey,
“Stüdyomuz, gerek üniversitemiz öğrencilerine,
akademisyenlerine ve idari çalışanlarına gerekse
üniversitemizin dışından gelen tüm sanatçılara ve sanatla
ilgilenen herkese açık olan ve 110 metrekare alanıyla
Ege Bölgesinin en büyük stüdyosu olmasının yanı sıra
özel tasarımlı fiziksel yapısı nedeniyle ses akustiği
yönünden öne çıkmaktadır” dedi. (Ege Ajans)

Ege Bölgesi’nin en 
büyük kayıt stüdyosu 

Menopoz hastalık değil, 
gayet doğal bir süreçtir
Kadın Hastalıkları ve Doğum Uzmanı Op. Dr. Çam, “Bu dönemde hormon seviyelerinde
dalgalanmalar yaşandığı için zorlayıcı olsa da hayati hiçbir tehlike bulunmaz” dedi

Kadınların, yumurta üretiminin
azalması sonucunda bir yıl ve üzeri bir
zaman boyunca adet olmaması olarak
tanımlanabilen menopoz, ortalama
olarak 45-55 yaş aralığında görülüyor.
Genetik, egzersiz, beslenme, sigara ve
bazı hastalıklar nedeniyle menopozun
kimi kadınlarda daha erken yaşlarda
da görülebildiğini söyleyen Anadolu
Sağlık Merkezi Hastanesi Kadın
Hastalıkları ve Doğum Uzmanı Op.
Dr. Meltem Çam, “Menopozun
yaygın belirtileri; vücuda yayılan ani
sıcak basmaları, geceleri terleme ya
da üşüme, vajinal kuruluk, ani
duygusal değişiklikler ve cinsel
isteksizlik olarak sıralanabilir.
Bu dönemde hormon
seviyelerinde dalgalanmalar
yaşandığı için kadınlar
açısından zaman zaman
zorlayıcı olsa da hayati hiçbir
tehlike bulunmaz” dedi. Bir
kız bebek yaklaşık 400 bin
yumurta ile doğar ancak yıllar
içinde gerçekleşen adet
döngülerinde bu yumurtalar
kullanılır ve biter. Bugünkü
teknolojiyle kaybedilen
yumurtalıkları geri kazanmanın
mümkün olmadığını dile getiren
Anadolu Sağlık Merkezi Hastanesi
Kadın Hastalıkları ve Doğum Uzmanı
Op. Dr. Meltem Çam, “Bu yüzden
kadınların ilerleyen yaşlarda
menopozla yüzleşmesi ve bu
durumun doğallığını kabullenmesi
gerekir” diye konuştu. Menopozun
herhangi bir tedaviye ihtiyaç
duymadığını, kişinin doktoru
tarafından uygun görülen tedavilerin
sadece menopoz belirtilerini

azaltmaya yönelik olabileceğini
vurgulayan Kadın Hastalıkları ve
Doğum Uzmanı Op. Dr. Meltem
Çam, “Hormonlar insan hayatında
pek çok hayati fonksiyonu başlatan ve
kontrol eden mekanizmaların
aracıdır. Bu hormonların bazıları
insan hayatı için olmazsa olmazdır.
Örneğin kişinin tiroit hormonunda bir
problem varsa vücudun çalışması için
ayrıca hormon takviyesi alması
gerekir. Ancak kadınlık hormonları
önemli olsa da hayati değildir, bu
hormonların yokluğu sağlık

problemlerine yol açmaz” dedi.
Menopozun ertelenmesinin tıbben
doğru bir tanım olmadığını belirten
Op. Dr. Meltem Çam, “Çeşitli ilaçlar
aracılığıyla uterusu, yani rahmi olan
bir kadının kanaması devam
ettirilebilir ancak bu durum, kadının
menopozda olmadığını yani
yumurtalıklarının çalıştığını ifade
etmez. Burada önemli olan nokta,
menopozun gerçekleştiği dönemin
genellikle kalp damar sağlığının
bozulmaya ve hayatın biraz daha
sedanter (hareketsiz) olmaya
başladığı bir döneme denk gelmesidir.
Bu nedenle uzmanlarla birlikte kişiye
özel belirlenecek diyet ve egzersiz
programlarıyla birlikte daha sağlıklı
bir yaşam tarzı benimsenerek
menopoz döneminin rahat atlatılması

sağlanabilir” şeklinde konuştu.
Menopozun genellikle 40’lı veya 50’li
yaş aralığında gerçekleştiği göz
önünde bulundurulduğunda bu
yaşların getirdiği ruhsal değişimler
için profesyonel destek almanın
menopoz sürecini de kolay atlatmaya
yardımcı olabildiğini vurgulayan Op.
Dr. Meltem Çam, “Kişinin hayatını
anlamlı kılacak aktivite ve hobileri
kendisinin bulması gerekir. Bir
kadının en önemli destekçisinin kadın
doğum hekimi olması ve bu hekimin
bir sağlık danışmanı gibi özellikle
kişiye özel yaklaşımlarla yola çıkması,
sağlıklı bir yaşam için adet görmenin
şart olmadığı ve alternatiflerin tıbbi
gerçekler ışığında değerlendirilmesi
gerektiği unutulmamalı” tavsiyesinde
bulundu. (Haber Merkezi)

Dünyamızın ortak sorunu ve
tükenmekte olan kaynağı suyun
önemine dikkat çekmek ve
farkındalık yaratmak üzere Ege
Orman Vakfı ve Uluslararası Lions
118 R Yönetim Çevresi
Federasyonu iş birliği ile  “Mavi
Çığlık” projesi hayata geçiyor.
Uluslararası Lions 118 R Yönetim
Çevresi Çevre Koordinatörü
Vildan Yıldıran tarafından
hazırlanan proje kapsamında;
Uluslararası Lions 118 R Yönetim
Çevresi Federasyonu ve
Federasyona bağlı kulüplerin
destekleri ile dünyamızda giderek
azalan su kaynakları, orman-su
ilişkisi konularında 13-16 yaş
grubunda yer alan öğrenciler için
Ege Orman Vakfı tarafından
hazırlanan eğitim kitapçığı
bastırılacak ve vakıf eğitmenleri
tarafından bilinçlendirme eğitimleri
gerçekleştirilecek. Uluslararası
Lions 118 R Yönetim Çevresi
Federasyonu Genel Yönetmeni
Prof. Dr. Mesut Yazıcı, Çevre
Hizmet Direktörü Merve Kavrama,
Çevre Koordinatörü Vildan
Yıldıran, Federasyon Saymanı İnci
Şap ve Bahar Lions Çevre Komite

Başkanı Nadide Şele proje ile ilgili
Ege Orman Vakfı Genel Müdürü
Perihan Öztürk ve Genel Müdür
Yardımcısı Yasemen Bilgili ile bir
araya geldi. Projeyi hazırlayan ve ilk
300 tane eğitim kitapçığının
basılmasına destek veren Çevre
Koordinatörü Vildan Yıldıran¸
“Mavi Çığlık projemizde, Yönetim
Çevremizin 2000 yılından beri çevre
aktivitelerindeki güvenilir çözüm
ortağı olan Ege Orman Vakfı ile
birlikte çalışacağız. Projemiz ile,
dünyamızın ortak sorunu ve
tükenmekte olan kaynağı suyun
“Mavi Çığlığı”nı orta öğretim
öğrencilerine duyuracak,

bilinçlenmelerine aracı olacağız”
dedi. Uluslararası Lions 118 R
Yönetim Çevresi Federasyonu
Genel Yönetmeni Prof. Dr. Mesut
Yazıcı proje için bastırılan eğitim
kitapçığı ve verilecek eğitimlerin
Federasyon ve bağlı kulüplerin
destekleri ile artarak devam
edeceğini belirtti. Ege Orman
Vakfı Genel Müdürü Perihan
Öztürk ise uzun yıllardır hem
ağaçlandırma hem eğitim
çalışmalarına verdikleri destek için
Uluslararası Lions Dernekleri 118-
R Yönetim Çevresi Federasyonu
ve federasyona bağlı kulüplere
teşekkür etti. (Haber Merkezi)

“Mavi Çığlık” öğrencilerde 
farkındalık oluşturacak…
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Neden
öfkeye
tutunuruz?

Boşanma kararının tek bir kişi
tarafından verilip diğerinin
boşanmayı istemediği çiftlerde

yaygın olarak görülen durumlardan biri,
boşanmaya direnen tarafın diğerine
duyduğu öfkedir. 

Peki öfkeye tutunan tarafın öfkesini
taze tutarak asıl yapmaya çalıştığı şey
nedir? Devam eden öfke duygusu neye
hizmet ediyor? Neden öfke duygusunu
bırakıp bir türlü sakinleşemiyor?

Uzun süren ilişkilerde ayrılık talebi bir
kişi tarafından gelip diğer kişi bu ayrılığa
hazır değilse ve diğer tarafın bu kararı
alarak kendisine acı çektirdiğini
düşünüyorsa tutunulan öfke, çevredekilere
adeta terk eden kişinin kendisine verdiği
zararı göstermek ve ayrılık kararına bu
şekilde direnmeye devam etmenin bir
yoludur. Bu kişiler kendilerini terk eden
kişiyi bağışladıkları zaman
çevresindekilere terkeden tarafın
kendisine verdiği zararın az olduğunu
düşünmesinden çekiniyor olabilir. 

Devam öfke aynı zamanda terkeden
kişiyle ilişkiyi korumanında yollarından
biridir. Sevgi gibi öfkede güçlü bir
duygudur. Öfkeyi devam ettirerek yasal
olarak boşanma kararına engel olamayan
taraf böylece karşı tarafla duygusal olarak
bağını korumaya koruduğunu düşünüyor
olabilir. 

Yine devam eden öfkenin o kişiye
verdiği katkı, umudu korumaktır. Terk
edilerek adalet duygusu sarsılan taraf,
öfkesini devam ettirerek içinde bir gün o
kişinin kendisine verdiği zararı kabul edip
gelip kendisinden özür dileyeceği
fantazisine kendini inandırmış olabilir. 

Boşanma kararı karşılıklı
alınmadığında bir taraf alınan kararın
kendisi için adil olmadığını düşünebilir.
Yaşadığı acının kendisinde yarattığı
olumsuz duygularda zorlanan ve hissettiği
acı ile nasıl baş edeceğini bilmeyen taraf
aynı acıyı karşı tarafında yaşamasını talep
eder. Özellikle alınan anı ayrılık kararına
hazır olmayan taraf yaşadığı kalp kırıklığı
ve hayal kırıklığı duygusu ile nasıl baş
edeceğini bilemez. Bildiği tek şey acısına
tutunmak olan taraf böylece karşı tarafa
adeta meydan okuyup kendisine yapılan
kötülüğü düşünmesini sağladığını
düşünüyor olabilir. Kurban rolüne saplanıp
kalmak ve bir türlü o kişiyi bağışlamamak
kişiyi ilişkinin gerçeklerini görmekten alı
koyduğu gibi kendi duyguları ile
yüzleşmekten de uzaklaştırır. 

Bazı ilişkilerde zararı veren taraf
verdiği zarar için sizden hiç bir zaman özür
dilemeyecek, pişman olmayacaktır.
İçinizde bir yerde acınızın görülme arzusu
ve sarsılan adalet duygunuzun onarılma
ihtiyacı sizi öfke duygusunda tutabilir
ancak ilişkiler hiçbir zaman her iki
tarafında kazandığı bir alan değildir. 

Hissettiğimiz şeyi elbette kontrol
edemeyiz ama kabul etmemiz gereken
şey, hayatta iyi şeylerin olduğu gibi kötü
şeylerinde olduğu gerçeğidir. Kendimizi
istediğimiz kadar korumaya çalışırsak
çalışalım istemesekte zaman zaman
bizlerde hayatın kötü olan tarafları ile karşı
karşıya kalabiliriz. Bu durumda
yapacağımız şey o acının bize verdiği
anlamı iyi okuyup yolumuza tekrar devam
etmenin iyi yollarını aramak...
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Hulusi Erdallı Altınordu'da lisansım çıktı.
Tilkilik dönemleri, Başkan Rasih Arıkan,
kale arkasında pencere olan dibinde çay
bahçesi olan eski toprak Buca Sahası.
Yanlar açık, toz taş eğimli. Güzel günlerdi,
umut bulamadım. Olmadı gittim,
mahallemin takımı İzmirspor'a. Heyhat
kadroya girmek ne mümkün. Başkan Cavit
Ölçer, kulüp müdürü Halil Erdoğan, teknik
direktör Doğan Emültay. 15 yıldır, şu an
5.Lig'de olsa da şimdiki adıyla 1.Lig'de A
takım kaptanı Erdem Özkayımoğlu, Hasan
Elidemir, Nihat Umut,
Sancar Kirazlı, Kadri
Özateşler, Seyfi Yaşarikiz,
Behçet Timuruysal, Behiç
Basatuğrul ve daha nice
düzgün, sporcu ruhlu insan
evlatları. Toz toprak çamur
Göztepe Gürsel Aksel Sahası,
kocaman taşlı, kayalık
Karafatma Dağları şimdiki
Yeşilyurt Sahası, Altınordu
Tesisleri. Halil Bıçakçı, Ali
Şahin, Sabahattin Koludar
ekibe bakar mısınız? Ağır
idmanlar, işi bilenler
topluluğu hepsi İzmirspor'da.
Kadro harika, Mili olanlar,
süper ligde forma giyenler.
Bir tek şey bilirim, o da
haddimi bilirim. Elimde lisans
gittim Hilalspor'a. Aynı son
orda. Araba farıyla idman

yaptığımız geceler, yan sahalar. Ünal
Köksal özel insan, kardeşleri Faik Köksal
ile Erkan Köksal. Hilalspor forması giymiş
isimler. Zeynel Canol, iki Cengiz, Mücahit
ve diğerleri. Bir insan bu kadar bahtsız
bedevi olur mu. Vardır bunda da bir hayır,
derin nefes. Hırs olur da ihtirasa gerek
yok. Taş gibi ekip, forma hak getire.
Giydim ama, 90 dakika etmez. Hırs güzel
de bir de önünü görmek lazım, fazla
ısrarını anlamı yok. Yeter dedim. 1988'de
kursa katıldım, hakemliği seçtim. Keşke
boşa geçmese 85 de başlasaydım. Kurs
hocalarımız Halil Erdoğan ile Fehmi
Pazarcı. Halil Erdoğan adı yine geçti.

Hayatımın her yerinde var ki mihenk taşı
gibi. Yön verdi yıllarca. Unutmak mümkün
mü? Hocam, baba adam, namuslu dürüst
insan hakem, MHK üyesi, kulüp müdürü.
Sap ile samanı karıştırmayan örnek
centilmen. 'Siyah cübbeyi' giyince İzmirspor
kulüp üyeliğinden istifa ettim, Altınordu,
İzmirspor, Hilalspor maçlarına çıkmak
istemiyorum diye dilekçe verdim. Maça
atayanlar zor durumda kalmasın diye. Yırtıp
attılar, 'İyi ki söyledin ama sana
güveniyoruz' dendi. Hilalspor maçına çıktım

Ünal hocam 'Metin'ime
itiraz etmeyin topunuzu
oynayın' dedi, rakip de
duydu. Sarı kartsız maç
bitti bir de Hilalspor
yenildi. 1.amatör küme
de ya ikinci ya da
üçüncü maçım. Bende
heyecan zirve. Ne
yapsam ne yapsam
dedim. İnsanların
bakacak yüzü olsun,
çizgisini bozmansın
yeter ki. Niyet iyi olunca
Yaratan yüce kudret iyi
insanları karşına çıkarır.
Karşıyaka Belediyespor
- Metaşspor maçı. O
dönem 2.Lig maçı gibi.
Kaptanlar Zeynel Canol
ile İlyas Sazalan.

Söyleyeceğim dedim, yanlış anlamazlar ikisi
de düzgün adamdır. Maç öncesi üçümüz baş
başa kaldığımız bir anda 'Abilerim
kaptanlarım yardımcı olun lütfen sizin
maçınızı yönetmek kolay değil'. İkisi de aynı
anda 'Metin hocamıza yardımcı olalım,
kimseden ses çıkmayacak' dediler. Çıkmadı
da ama harika bir maç çıktı. Tazı gibi
koştum her pozisyonda topun dibindeydim,
faullerde dönüp bakmadılar bile. Tribünde
saha içinde de Avni Yelkenbiçer, Coşkun
Evin, Hüsnü Özdemiroğlu, Fethi Gördük
camianın ağır abileri, hocaları. Adı geçen
vefat edenlerimize rahmetle,
yaşayanlarımıza sağlık. Bir de hocam,
kaptanım, kardeşim sıfatlarını kullanmadım,
öz olsun diye affola.

Ünal Köksal ismi ekoldür, okuldur. İsmi
yaşayacak, yaşıyor, yaşatacağız. Bu bir
sadece düğün dernek haberi değil. Tezcan
Kurtuluş, benden sonra Hilalspor forması
giydi. Maçını bile yönettim, sonra o da
hakem ve gözlemci oldu.  O da düzgün,

kaliteli, karakterli, esprili bir insandır.
Kulüp terbiyesi alanlardan. İşte; Köksal
ailesinin ve de Hilalspor'un yadigarıdır
Tezcan. Filiz yengem hayat arkadaşı,
evlatları Melisa ile Gökay. Altınordu
Şirinyer Futbol Okulu'nda Altınordu
forması giyen Raci Şengün ile Altay forması
giyen Mustafa Uğur'un sözlerini dikkatle
dinledi, şimdi geleceğe bakıyor. İzlemedim
ama babasından daha yetenekli imiş.
Benim gibi olmasın, gönlüne göre olsun.
Kaynaklar Gülbahçe'mdeydi davet edildik,
gittik. Hakem, futbolcu, saha komiseri
camiasından hayli isim vardı. Maaile kaliteli
olunca giden gidiyor. Sökesporlu yönetici,
emektar saha komiseri Ercan Mağ, efsane
isim Onur Sorguç'un evlatları Nur Sorguç
ile Kadir Sorguç üşenmedi uzaklardan çıktı
geldi. FİFA Kokartlı Selçuklu gururumuz
Halil Umut Meler, o akşam Avrupa'da maçı
vardı telgraf çekti, kutladı. Reşat Çağan
döneminin çok iyi hakemlerinden, bir
dönem Beşiktaş'ın sportif direktörlerinden.
Nizami onaylı top gönderdi Gökay'a, imzalı
ömürlük hatıra. Yeşilovalı futbolculardan,
şimdiki yönetici sanatçılar Özhan Civan,
Serkan Genç ile Berzan Emrah İgan sesleri,
sunumlarıyla renk kattı geceye.
Katılımcılardan beş takım, iki İHK, bir
MHK kurulu çıkar ama akla gelmez, göreve
getirilmez. Nur Sorguç, Arzu Çalışkanelli
Binaoğlu, Ercan Mağ, Faruk Ükünç, Faik
Köksal, Akay Küçük, Erkan Köksal, Bülent
Atak, Av.Murat Saraç, Dr.Raci Köprülü,
Yusuf Kanbur, Hayati Doğan, Kadir
Sorguç, Bülent Atak, İlhami Sayılan, Çetin
Maksut Sarıgül, Ayhan Turan, Gürcan
Temizel, İbrahim Albayrak, Ahmet Şimşek,
Sebahattin Ayvazoğlugil, Şaban Binaoğlu,
Fatih Uğur Keleş, Tümer Soylak, İbrahim
Yüksel, Ali Küçüker, Zekeriya Kölsün,
Hikmet Aytun, Mustafa Umut Yiğit,
Mustafa Şevket Ağırkol, Mustafa Uğur ile
Erdem Sefil. Kurtuluş ailesini kutlar Gökay
evladımız başta olmak üzere tüm
çocuklarımıza sporculuk ve de okul
yaşamlarında üstün başarılar diliyorum,
yolları bahtları açık olsun.

AYDINOĞLU 

METİN

Altınordu'nun
Kurtuluş'u

Hilalspor'un
Ünal Köksal'ı

aydinoglumetin@hotmail.com

BİRMETİN’DEN

SEZON başında Southampton
takımından kiralanan 21 yaşındaki
oyuncunun vatandaşları İzmir'e akın etti.
Matsuki hayranı Japonlar, genç
futbolcuyla buluşup Gürsel Aksel Stadı'nı
ziyaret etti. Japon hayranlar önce stadı
gezerken ardından müzeyi ziyaret etti.

Matsuki ile bol bol sohbet eden
Japonlar, hatıra fotoğrafları da çekildi.
Sakatlığından dolayı bir türlü düzenli
olarak sarı-kırmızılı formayı giyemeyen
Matsuki ise tamamen iyileşti. Sadece,
3'üncü haftadaki Alanyaspor
deplasmanında 12 dakika görev alabilen
Japon oyuncunun 23 Eylül Pazartesi günü
Gürsel Aksel Stadı'nda oynanacak maçta
görev verilmesi durumunda sahadaki
yerini alacağı kaydedildi. (DHA)
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Süper Lig'de 5'inci haftayı bay geçen sarı kırmızılıların Japon orta saha
oyuncusu Kuryu Matsuki, hayranlarıyla Gürsel Aksel Stadı'nda buluştu

TFF 2'nci Lig Beyaz Grup'ta 3'üncü hafta
mücadelesinde evinde Isparta 32 Spor'u 2-0
mağlup eden Altınordu 7 puana ulaşıp 2'nci
sıraya yükseldi. Sezona özellikle gurbetçi
transferlerle yenilediği kadrosuyla
şampiyonluk hedefiyle başlayan İzmir
temsilcisi, 3 haftalık periyotta kalesini gole
kapatarak zirveye göz kırptı. Grupta 9 puanlı
lider Kastamonuspor'un ardından zirve
takipçisi konumuna gelen Altınordu'da
altyapı patentli orta saha oyuncusu Sami ve
gurbetçi kanat oyuncusu Emre attıkları
gollerle takımı sırtladı. İlk hafta iç sahada
İnegölspor filelerini sarsan ikili, Isparta
karşısında da aynı tarifeyi uyguladı. (DHA)
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Altay’da Ünal’ın
İLK HEYECANI...

TFF 2’nci Lig Beyaz Grup’ta evinde lider
Kastamonuspor’a 2-0 yenilerek 3’üncü
haftada ilk mağlubiyetini alan ve 4 puanda
kalan Altay’da genç santrfor Ünal Alihan
Kavlak, ilk kez profesyonel ligde forma giyme
heyecanı yaşadı. Karşılaşmanın 82’nci
dakikasında kendisi gibi altyapıdan yetişen
Emre’nin yerine oyuna giren Ünal, oyunun
son bölümünde sol kanatta görev yaptı. (DHA)

BUCASPOR 1928'DE 
KEYİFLER YERİNDE

TFF 2'nci Lig Kırmızı
Grup'ta transfer yasağı
bulunmasına rağmen
geçen sezondan kalan
tecrübeli kadrosuyla
sezona şampiyonluk
parolasıyla başlayan
Bucaspor 1928,
deplasmanda
Somaspor'u 1-0 yenerek
yoluna devam etti. İki
deplasman maçını da
kazanan sarı-
lacivertliler 7 puana
ulaştı. Teknik direktör
Uğur Balcıoğlu, önemli
bir galibiyet aldıklarını

belirtti. Balcıoğlu,
"Somaspor deplasmanı
zorlu geçecekti. Ona
göre hazırlandık ve
istediğimizi aldık. Şu an
iyi durumdayız. Ancak
daha da iyi seviyeye
geleceğimize inanıyoruz.
Deplasmanda
oynadığımız
karşılaşmaları
kazanmak önemli. İç
sahada da galibiyet
serisi yakalamalıyız.
Hedefimiz her zaman 
üst sıralar olacak" diye
konuştu. (DHA)

TFF 2'nci Lig Kırmızı
Grup ekiplerinden
Menemen Futbol Kulübü
sezona hatasız başladı. İlk
iki maçında Yeni Mersin
İdmanyurdu ve
Kastamonuspor'u
yenerek 6 puanı hanesine
yazdıran sarı-lacivertliler
3'üncü haftayı da kayıpsız
geçerek 9 puana ulaştı ve
liderlik koltuğuna oturdu.
Belediye Derincespor'u
evinde Seçim Can'ın
golüyle 1-0 yenen İzmir
ekibi firesiz yoluna devam
etti. Teknik direktör
Burhanettin Basatemür,

zorlu bir maç
oynadıklarını, kazanmayı
bildiklerini dile getirdi.
Sezona iyi başlamanın
vermiş olduğu özgüvenle
oynadıklarını belirten
tecrübeli çalıştırıcı, "İlk
haftalar her zaman zorlu
geçer. Çünkü takımlar
henüz sistemini
oturtamaz, yeni
transferlerin uyum süreci
beklenir. Biz de bunları
yaşıyoruz. Ancak bu
süreçte kazanarak yola
devam etmek çok önemli.
Tüm takımı tebrik
ediyorum" dedi. (DHA)
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Çeşme Belediyesi tarafından düzenlenen ve
bu yıl Alaçatı ile Çeşme’nin kurtuluş
kutlamalarıyla birleştirilen Çeşme Festivali,
coşku dolu anlara sahne oluyor. “90’larda
Çeşme” temasıyla
hazırlanan
festivalin ikinci
gününde
birbirinden renkli
etkinlikler ve
konserler
Çeşmeliler’e
unutulmaz anlar
yaşattı. Festivalin
ikinci gününe damgasını vuran Ceylan Ertem
konseri oldu. Çeşme Cumhuriyet
Meydanı’nda dinleyicilerle buluşan Ertem,
sevilen şarkılarıyla unutulmaz bir müzik
ziyafeti sundu. (Haber Merkezi)

HAVAYA RAĞMEN
Karabağlar Belediyesi tarafından bu yıl 12.'si

düzenlenen Kavacık Üzüm Festivali’nin ikinci
ve son gününde, Kavacık Köyü doldu taştı. Hava
kapalı olmasına rağmen İzmirlilerin yoğun ilgi
gösterdiği festivalde, düzenlenen etkinliklerle
vatandaşlar keyifli dakikalar yaşadı. Kavacık
Köy Meydanı ve çevresinde düzenlenen
etkinlikler Kavacık Üzüm Şenliğine renk kattı.
Festivalin ikinci gününde konuklar, üzüm başta
olmak üzere yöresel ürünlerden satın alma;
keyifli saatler geçirme ve Karabağlar
Belediyesi Semt Merkezi kadınlarının da açmış
olduğu stantları dolaşarak alışveriş yapma
fırsatı buldu. (Haber Merkezi)

Bergama Vapuru’nun
özel misafirleri vardı
Manisa Büyükşehir Belediyesi,
Manisa’da yaşayan kadınların sosyal
ve kültürel hayata katılımlarını
artırmak amacıyla İzmir Büyükşehir
Belediyesi işbirliği ile “Özel Körfez
Turu” düzenledi. Üçkuyular Feribot
İskelesinden hareket eden Tarihi
Bergama Vapuru ile yapılan Körfez
turuna 150 kadın katıldı. İzmir
Büyükşehir Belediyesi Türk Halk
Müziği orkestrası ile iki saat
boyunca keyifli vakit geçiren
kadınlar hatıra fotoğraflarıyla anı
ölümsüzleştirdi. (Haber Merkezi)

Derya kuzuları usta 
balıkçılara yakalandı
61 TEKNE KATILDI
Açık deniz balıkçılığının bütün
ustaları bu yıl yine, Türkiye’nin ve
Avrupa’nın en büyük
turnuvalarından birisine dönüşen,
61 teknenin katılımıyla rekor ilgi
gören, Tuna Masters serisinin ilk
ayağını oluşturan StafuPro Tuna
Masters TEOS 2024’te dev
balıkların peşinde düştü. 

‘SICAKLIK ETKİLEDİ’
Organizatör Murat İyriboz, “Bizler 8
senedir Teos’ta çok ve dev balık
yakalamaya alışmıştık. StafuPro
Tuna Masters TEOS 2024
günlerinde deniz suyu sıcaklığının
27 derece civarında olması balıkları
120 – 140 metre derinliklere
gönderdi. 8-9 büyük balık oltaya
takılmasına rağmen balıklar misina
kopartarak mücadele kazandılar”
dedi. (Haber Merkezi)
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Çeşme’de Ceylan 
Ertem rüzgârı esti

Tarihi M.Ö. 7. yüzyıla dayanan Phaselis
Antik Kenti’nin büyülü atmosferinde
sanat, 14. kez doğa ve tarihle
buluşuyor. M.Ö. 7. yüzyıldan günümüze
ulaşan antik kentin
büyülü
atmosferinde
sanatın, doğa ve
tarihle buluştuğu
festival, yaşının
ötesinde büyüleyici
bir virtüözlük
sergileyen 15
yaşındaki ödüllü piyanist İlyun
Bürkev’in  konseri ile başlayacak.
Türkiye’nin genç yeteneklerinden biri
olan ve eğitimini Avusturya- Salzburg
Mozarteum’da sürdüren sanatçıya,
konserde, keman sanatçısı Can Özhan
ve 12 kişilik Oda Orkestrası
Cameratalia eşlik edecek. 
(Haber Merkezi)

Phaselis’de sanat 
tarihle buluşuyor

Kıtalararası ilk ipte
yürüyüş...
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Foça’da 102.
kurtuluş yıl
dönümü
dolayısıyla
kadınlar
voleybol
turnuvası
düzenlendi.
Çeşitli
ilçelerden
gelen 12
takımın
katıldığı
turnuvada
evinin
sultanları filenin sultanlarına taş
çıkaran maçlarla kupaya uzanmaya
çalıştı. (Haber Merkezi)

TARİH YAZDI
Slackline alanında 3 kez dünya
şampiyonu olan Estonyalı sporcu Jaan
Roose, yepyeni bir ilke imza attı. İp
üzerinde, 15 Temmuz Şehitler
Köprüsü’nde Anadolu yakasından
Avrupa yakasına yürüyen Red Bull
sporcusu, “ip üstünde kıtalar arası
geçiş yapan ilk kişi” olarak tarih yazdı.
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sporcusu, “ip üstünde kıtalar arası
geçiş yapan ilk kişi” olarak tarih yazdı.
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ÖZEL İPLE GEÇTİ
Asya ile Avrupa’yı birbirine bağlayan 15
Temmuz Şehitler Köprüsü’nün üzerine,
165 metre yükselikte, 1074 metrelik
özel bir ip gerildi. Bir kilometreden
daha uzun olan bu mesafeyi 47
dakikada yürüdü. Daha önce Asya’dan
Avrupa’ya bu yükseklikte yürüyerek
geçilmemişti. Jaan Roose bunu başaran
ilk kişi oldu. (Haber Merkezi)

ÖZEL İPLE GEÇTİ
Asya ile Avrupa’yı birbirine bağlayan 15
Temmuz Şehitler Köprüsü’nün üzerine,
165 metre yükselikte, 1074 metrelik
özel bir ip gerildi. Bir kilometreden
daha uzun olan bu mesafeyi 47
dakikada yürüdü. Daha önce Asya’dan
Avrupa’ya bu yükseklikte yürüyerek
geçilmemişti. Jaan Roose bunu başaran
ilk kişi oldu. (Haber Merkezi)

ÖZEL İPLE GEÇTİ
Asya ile Avrupa’yı birbirine bağlayan 15
Temmuz Şehitler Köprüsü’nün üzerine,
165 metre yükselikte, 1074 metrelik
özel bir ip gerildi. Bir kilometreden
daha uzun olan bu mesafeyi 47
dakikada yürüdü. Daha önce Asya’dan
Avrupa’ya bu yükseklikte yürüyerek
geçilmemişti. Jaan Roose bunu başaran
ilk kişi oldu. (Haber Merkezi)

ÖZEL İPLE GEÇTİ
Asya ile Avrupa’yı birbirine bağlayan 15
Temmuz Şehitler Köprüsü’nün üzerine,
165 metre yükselikte, 1074 metrelik
özel bir ip gerildi. Bir kilometreden
daha uzun olan bu mesafeyi 47
dakikada yürüdü. Daha önce Asya’dan
Avrupa’ya bu yükseklikte yürüyerek
geçilmemişti. Jaan Roose bunu başaran
ilk kişi oldu. (Haber Merkezi)

ÖZEL İPLE GEÇTİ
Asya ile Avrupa’yı birbirine bağlayan 15
Temmuz Şehitler Köprüsü’nün üzerine,
165 metre yükselikte, 1074 metrelik
özel bir ip gerildi. Bir kilometreden
daha uzun olan bu mesafeyi 47
dakikada yürüdü. Daha önce Asya’dan
Avrupa’ya bu yükseklikte yürüyerek
geçilmemişti. Jaan Roose bunu başaran
ilk kişi oldu. (Haber Merkezi)

ÖZEL İPLE GEÇTİ
Asya ile Avrupa’yı birbirine bağlayan 15
Temmuz Şehitler Köprüsü’nün üzerine,
165 metre yükselikte, 1074 metrelik
özel bir ip gerildi. Bir kilometreden
daha uzun olan bu mesafeyi 47
dakikada yürüdü. Daha önce Asya’dan
Avrupa’ya bu yükseklikte yürüyerek
geçilmemişti. Jaan Roose bunu başaran
ilk kişi oldu. (Haber Merkezi)

ÖZEL İPLE GEÇTİ
Asya ile Avrupa’yı birbirine bağlayan 15
Temmuz Şehitler Köprüsü’nün üzerine,
165 metre yükselikte, 1074 metrelik
özel bir ip gerildi. Bir kilometreden
daha uzun olan bu mesafeyi 47
dakikada yürüdü. Daha önce Asya’dan
Avrupa’ya bu yükseklikte yürüyerek
geçilmemişti. Jaan Roose bunu başaran
ilk kişi oldu. (Haber Merkezi)

ÖZEL İPLE GEÇTİ
Asya ile Avrupa’yı birbirine bağlayan 15
Temmuz Şehitler Köprüsü’nün üzerine,
165 metre yükselikte, 1074 metrelik
özel bir ip gerildi. Bir kilometreden
daha uzun olan bu mesafeyi 47
dakikada yürüdü. Daha önce Asya’dan
Avrupa’ya bu yükseklikte yürüyerek
geçilmemişti. Jaan Roose bunu başaran
ilk kişi oldu. (Haber Merkezi)

ÖZEL İPLE GEÇTİ
Asya ile Avrupa’yı birbirine bağlayan 15
Temmuz Şehitler Köprüsü’nün üzerine,
165 metre yükselikte, 1074 metrelik
özel bir ip gerildi. Bir kilometreden
daha uzun olan bu mesafeyi 47
dakikada yürüdü. Daha önce Asya’dan
Avrupa’ya bu yükseklikte yürüyerek
geçilmemişti. Jaan Roose bunu başaran
ilk kişi oldu. (Haber Merkezi)

Evinin Sultanları
hayran bıraktı...
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